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 امام جمعه بندرعباس با اظهار نگرانی از فرارهای مالیاتی و پرداخت مالیات صنایع و 
واحدهای تولیدی فعال در هرمزگان در سایر استان های کشور و تهران؛ خواستار پیگیری 

نمایندگان مجلس و استاندار در جهت تحقق پرداخت مالیات حقه در استان شد. 
 عبادی زاده گفت: نباید سهم استان از این صنایع فقط آلایندگی، ترافیک، گرانی مسکن و 

تورم باشد وبه مسئولیت های اجتماعی شان هم بایستی عمل کنند.
 مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان اظهارداشت: 116درصد از درآمدهای استانی را در سال 

گذشته با رشد 50 درصدی محقق کردیم و همچنین 636میلیارد تومان بین شهرداری ها و 
دهیاری های استان در سال گذشته توزیع شد که رشد 22درصدی را شاهد بودیم.

 وی میزان استرداد به صادرکنندگان را در سال گذشته 770میلیارد تومان با رشد 160 
درصدی و کسب مقام اول در این حوزه را در کشور توسط هرمزگان عنوان کرد.

با  نیز 118درصد رشد  اول امسال  امورمالیاتی هرمزگان گفت: در سه ماهه   مدیرکل 
111درصد وصول درآمد در استان داشتیم.

 لزوم حمايت از سیاست فرزندآوری
2

فرماندار بندرعباس تاکید کرد
راه اندازی سیستم نوبت دهی 

الکترونیکی در مطب ها

2

مطب پزشکان هرمزگان
3 و شیوع کرونا 

جذب 38 میلیارد اعتبار 
برای اشتغال معلولان 

استان
2

   احمد مرادی نماینده  مردم هرمزگان 
در مجلس شورای اسلامی:

مسئولان باید در حمایت 
از مرزبانی تلاش کنند

2

 روزنامه دریا مشکلات شهرک دریا را  

پیگیری  کرد

 فاصله طولانی 
حرف تا عمل مسئولین

4

آگهي مزايده عمومي  شركت فولاد هرمزگان

نحوه شركت در مزايده:
کلیه اشــخاص حقیقی و حقوقی براي شرکت در مزایده مي توانند جهت بازدید و دریافت اسناد هر یک از ردیف های مزایده مبلغ 
500/000 ریال به حســاب 0111111100008 بنام شرکت فولاد هرمزگان جنوب، نزد بانک ملی شعبه گمرک بندرعباس واریز 
نموده و با ارائه فیش واریزي)برای هر یک از ردیف های مزایده، یک فیش واریزی مجزا ارائه گردد( و درخواســت کتبي در ساعت 
اداري )بجز روزهای پنجشنبه و ایام تعطیل( پس از هماهنگی به شرکت فولاد هرمزگان مراجعه نمایند و یا با ارسال فیش واریزی 
از طریق فکس به شماره 33530055-076 و یا آدرس ایمیل ناkhosravi.s@hosco.ir اسناد را از طریق الکترونیکی دریافت نمایند.

ارائه معرفي نامه، داشــتن مهر شرکت )اشخاص حقوقی( و رسید واریزي هزینه خرید اسناد جهت دریافت حضوری اسناد الزامي 
است.

محل دريافت اسناد:
بندرعباس، کیلومتر 13 جاده اسکله شهید رجایي، شرکت فولاد هرمزگان جنوب، واحد خرید مواد مصرفي و فروش کالای مازاد.

جدول زماني انجام مزايده:

روابط عمومی شركت فولاد هرمزگان جنوب

متقاضیان براي آگاهي بیشتر مي توانند در ساعات اداري با شماره تلفن  33530003-076 داخلي 4470 تماس حاصل فرمایند و یا 
به سایت فولاد هرمزگان www.hosco.ir مراجعه نمایند.جهت حضور افراد در فولاد هرمزگان و بازدید از موضوع مورد مزایده، هماهنگی 

با شماره فوق )48 ساعت قبل از حضور( الزامیست.هزینه درج آگهی با برنده مزایده می باشد.

تاريخ شروع فروش اسناد

1400/04/26

تاريخ گشايش پاكت ها

1400/05/12

تاريخ پايان فروش اسناد

1400/04/31

آخرين مهلت ارائه پاكت هاي مزايده

1400/05/11 تا ساعت 12:00

شماره مزايده
 14000303

شرح كالا
ضايعات روغنی

واحد
لیتر

مقدار
 600،000      

مبلغ ضمانت )ريال(
5% كل مبلغ پیشنهادی

رديف
1

موضوع مزايده : روغنهای ضایعاتی
مواد مورد مزايده به شرح جدول ذيل :

  نماینده ولی فقیه در استان خواستار شد

 نمايندگان واستانداراز پرداخت مالیات  هرمزگان 
درسايراستان ها جلوگیری كنند

  مدیرکل امورمالیاتی : 160میلیارد تومان بین شهرداری ها ودهیاری ها در سه ماهه اول سال توزیع شده است

صفحه 8 را بخوانید

مدیریت شعب استان هرمزگان

گروه خبر // حضرت آیت الله خامنه ای معتقدند: 
بر کسى که قادر بر امر به معروف و نهى از منکر 
نیست، واجب است که نهادهای مربوطه را که از 
طرف حکومت برای این کار اختصاص یافته  اند، 
مطلع نماید و تا کنده شدن ریشه  های فاسد که 

فسادآور هم هستند، موضوع را پیگیری کند.
به گزارش  روابط عمومی ســتاد امر به معروف و 
نهی از منکر استان هرمزگان ؛ کارمندان در ادارات 
و مؤسساتی که مشغول به کارند با برخی تخلفات 
از سوی مدیران مواجه می شوند، اما از خوف برخی 

عواقب، به تذکر و نهی از منکرات مبادرات نمی کنند. 
پاسخ مقام معظم رهبری)حفظه الله( به پرسشی در 

این باره به شرح زیر است:
اگر کارکنان ادارات و مؤسسات در محل کار خود 
ارتکاب تخلفات اداری و شرعی را توسط مسئولین 
مافوق مشــاهده کنند، چه وظیفه  ای دارند؟ اگر 
کارمندی خوف داشته باشد که در صورت مبادرت 
به نهی از منکر ضرری از طرف مســئولین بالاتر 

متوجه او شود، آیا تکلیف از او ساقط می  شود؟ 
اگر شرایط امر به معروف و نهی از منکر وجود داشته 

باشد، باید امر به معروف و نهی از منکر کنند، در غیر 
این صورت تکلیفی در آن مورد ندارند. همچنین 
با وجود خوف از ضرر قابل توجه هم تکلیف از 
آنان ساقط می شود، این حکم در مواردی است که 

حکومت اسلامی حاکم نباشد.
 ولی بــا وجود حکومت اســلامی که اهتمام به 
اجرای این فریضه الهی دارد، بر کســی که قادر بر 
امر به معروف و نهی از منکر نیست، واجب است که 
نهادهای مربوطه را که از طرف حکومت برای این 
کار اختصاص یافته  اند، مطلع نماید و تا کنده شدن 

ریشه  های فاسد که فسادآور هم هستند، موضوع را 
پیگیری کند.منبع: استفتائات – مقام معظم رهبری

کسى که قادر بر امر به معروف و نهى از منکر نیست، واجب است که نهادهای مربوطه مطلع کند

نیروهای مسلح در صف اول  
خدمت رسانی
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 استاندار هرمزگان 
فرآیند مزایده ملی معادن

 در هرمزگان طبق قوانین انجام شده است
 گروه خبر//  استاندار هرمزگان با اشاره به ارائه گزارش سازمان صنعت، 
معدن و تجارت، دستگاه های نظارتی و بخش خصوصی، گفت: در استان 
هرمزگان فرآیند مزایده ملی معادن دقیقا طبق چارچوب ها و قوانین انجام 
شده است.به گزارش خبرنگار دریا ، دکتر فریدون همتی در نشست شورای 
معادن استان هرمزگان با بیان اینکه استان هرمزگان بخشی از فراخوان ملی 
مزایده معادن در سطح کشور بود، عنوان کرد: در هرمزگان، 216 معدن در 
46 محدوده معدنی و 170 محدوده اکتشافی در این مزایده قرار داشت. وی 
ادامه داد: برای این مزایده در هرمزگان 178 نفر متقاضی داشتیم که برای 70 
محدوده معدنی و اکتشافی پیشنهاد ارائه کردند و دو سوم دیگر محدوده ها 
فاقد متقاضی و پیشنهاد بودند. استاندار هرمزگان افزود: در سطح ملی بنا به 
دلایلی برگزاری این مزایده فعلا متوقف شده است. همتی با اشاره به ارائه 
گزارش ســازمان صنعت، معدن و تجارت، دستگاه های نظارتی و بخش 
خصوصی در این نشست، تصریح کرد: در استان هرمزگان فرآیند این مزایده 
ملی دقیقا طبق چارچوب ها و قوانین انجام شده است. وی گفت: مکاتبه ای 
با ریاست محترم قوه قضائیه خواهیم داشت و تلاش می کنیم در سطح ملی 
و استانی، اشکالات این امر رفع شود. استاندار هرمزگان خاطرنشان کرد: این 
کار بزرگ در سطح ملی فعلا متوقف شده است اما امیدواریم با تعامل قوه 
قضائیه و وزارت صنعت، معدن و تجارت، این مزایده در راستای رونق تولید 

و ایجاد اشتغال برگزار شود.

با صدور دستور ویژه قضایی؛
 ۶۵ هزار تن جو انباشته شده در بندر شهید رجایی

 به سراسر کشور ارسال شد 
 گروه خبر // رئیس کل دادگســتری استان هرمزگان از صدور دستور 
قضایی برای ترخیص 6۵ هزار تن جو انباشــته شده در بندر شهید رجایی 
بندرعباس جهت ارسال به سراسر کشور خبر داد.به گزارش خبرنگار دریا 
؛ رئیس کل دادگســتری استان هرمزگان اعلام کرد: به لحاظ وجود حالت 
اضطرار با توجه به خشکســالی های اخیر و مشــکلات دامداران مناطق 
مختلف کشور در تأمین علوفه و نهاده های دامی مورد نیاز خود، با صدور 
دستور ویژه قضایی، بارگیری و ترخیص فوری 6۵ هزار تن جو انباشته شده 
در بندر شــهید رجایی جهت توزیع در سراسر کشور آغاز شده است.علی 
صالحی خاطرنشان کرد: به منظور تأمین نیاز کشور و در نتیجه مأموریت 
محوله به دادســتان عمومی و انقلاب مرکز استان هرمزگان، ضمن تشکیل 
ســتاد بحران در محل اسکله شهید رجایی بندرعباس، دستور بارگیری و 
ترخیــص 10 هزار تن جو موجود در فضــای باز این بندر که در معرض 
فســاد و نابودی کامل ناشی از بارندگی پیش بینی شده توسط هواشناسی 
قرار داشت، صادر شد.وی در ادامه افزود: همچنین حدود ۵۵ هزار تن جو 
موجود در سایر انبار های گمرک، با دستور و مجوز قضایی، به صورت شبانه 
روزی در حال بارگیری و ترخیص اســت و حداکثر ظرف چند روز آینده 
به سراسر کشور ارسال و در مناطق مختلف توزیع خواهد شد. رئیس کل 
دادگستری استان هرمزگان هشدار داد: در صورت عدم همکاری مسئولین 
مربوطه برای انجام دســتورات قضایی، مراتب به عنوان ترک فعل ، مورد 
پیگرد قانونی قرار خواهد گرفــت. علی صالحی در پایان با بیان اینکه از 
مســئولان مربوطه خواسته شده است که به سرعت در این خصوص اقدام 
نمایند ضمن تشکر از اعلام آمادگی اداره کل راهداری و اداره کل راه آهن 
برای همکاری در این خصوص تصریح کرد: اداره کل راهداری و اداره کل 
راه آهن با استفاده از تمامی ظرفیت های خود جهت بارگیری و انتقال سریع 
تمامی 6۵ هزار تن محموله مورد نظر اقدام می نمایند و یگان حفاظت بنادر 

نیز موظف به نظارت مستمر بر فرآیند مربوطه می باشد.

خبر

خبری
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سرمقاله

  درحالیکه سیاست کشور بر فرزندآوری است، اما چندان از سیاست های 
حمایتی در این حوزه خبری نیست و از آن طرف اخباری از سقط جنین 
در بین اقشار مختلف شنیده می شود. خانواده هایی هستند که مادر خانواده 
به قول خودشان ناخواسته باردار شده و بخاطر عدم توان مالی جهت انجام 
آزمایشات، سونوگرافی و... )غربالگری جنین( قبل از تولد فرزند و هزینه های 
بعد از تولد، تصمیم به سقط جنین می گیرند وبایستی از این خانواده ها حمایت 
شود تا در راستای سیاست های کشور برای فرزندآوری ، تشویق شوند.
برخی خانواده های محروم می بینیم که تحت فشار اقتصادی شدیدی قرار 
دارند و نیاز است حمایت های لازم از آنها صورت گیرد. زمانی هم که مادر 
خانواده باردار می شود ونیاز به آزمایشات، سونوگرافی و... می باشد؛ بایستی 
اولا بتوانند در مراکز دولتی غربالگری جنین اعم از آزمایش، سونوگرافی و... 
را با حداقل هزینه و حتی بصورت رایگان انجام دهند؛ ثانیا حمایت هایی 
دیگری هم که در دوران بارداری وبعداز تولدفرزند نیاز دارند، بایستی از آنها 
صورت گیرد تا بدلیل فقر مالی هیچ خانواده ای تصمیم به سقط جنین نگیرند. 
متاسفانه گهگاهی آمارهایی رسمی و غیررسمی از میزان سقط جنین قانونی 
و غیرقانونی منتشر می شود که بسیار نگران کننده است و متولیان مربوطه 
بایستی آسیب شناسی واقدامات لازم را در این حوزه داشته باشند. براساس 
مبانی شرعی سقط جنین حرام است و با شرایط خاصی که جان مادر وکودک 
درخطر باشد و با تجویز پزشک و شرایط خاص و قبل از دمیدن روح در 
جنین گفته می شود که سقط صورت پذیرد، نه اینکه هر کسی حق حیات را از 
انسانی بگیرد که معصیت است.البته از آن طرف برخی هم که مشکلات مالی 
ندارند، گاهی بدلایل واهی مانند سلب آسایش، آرامش و آزادی شان و... 
اقدام به سقط جنین می کنند که برای این قشر بایستی تدابیر دیگری اندیشید. 
اما بحث مان در این مقاله با خانواده هایی است که به دلیل و یا بهانه مشکلات 
اقتصادی اقدام به سقط جنین می کنند که هم بایستی مشکلات این خانواده 
ها برطرف شود و هم اینکه زمینه انجام آزمایش، سونوگرافی، غربالگری 
جنین و... فراهم شود و بیمه ها نیز هزینه ها را پوشش دهند . برای بعد از  
تولد نوزاد نیز بایستی تدابیر لازم صورت گیرد وهزینه های پوشاک، دکتر، 
غربالگری جنین  و... در خانواده های محروم و فقیر به نوعی تامین شود و از 
فرزندآوری و تربیت فرزندشان حمایت های لازم صورت گیرد تا از فرزندان 
شدن نگران و پشیمان نشوند. در سال های اخیر که گرانی ها و مشکلات 
اقتصادی روند رو به افزایشی دارد و خانواده های زیادی حتی برای معیشت 
و خوردوخوراک با مشکل مواجهند که بازدیدهای میدانی و تهیه گزارش 
های مان موید این واقعیت است و چنین خانواده های گاهی عنوان می کنند 
که با فرزنددار شدن و افزایش تعداد فرزندان شان، با مشکلات بیشتری فراهم 
می شوند و نمی توانند هزینه های زندگی شان را تامین کنند و فرزندان و 
خودشان با سوءتغذیه مواجهند واز طرفی توان پرداخت هزینه های سنگین 
غربالگری جنین، هزینه های بعد از تولد، پوشاک، خوردوخوراک، درمان، 
مدرسه و... را ندارند که بایستی نهادهای حمایتی، انقلابی، خیرین و دولت 
از این خانواده ها حمایت کنند تا آنها دغدغه فرزندآوری و رفتن به سمت 
سقط جنین را نداشته باشند. در استان هرمزگان که استانی اقتصادی است، 
ضرورت دارد بنگاه های اقتصادی، از موسسات خیریه و نهادهای حمایتی 
و محرومین حمایت کنند تا آنها نیز در سیاست فرزندآوری و پرهیز از سقط 

جنین مشارکت داشته باشند.

 لزوم حمایت از سیاست فرزندآوری

گروه خبر // احمد مرادی نماینده هرمزگان 
در مجلس شورای اسلامى در دیدار با فرمانده 
مرزبانى استان هرمزگان، ضمن انتقاد از کم 
توجهى به تقویت دریابانى استان از لحاظ 
امکاناتى و لجستیکى، خواستار تلاش بیشتر 
مسئولان دولتى در استان هرمزگان در رابطه 

با تحقق وعده ها در این زمینه شد.
نشســت تعاملی و صمیمی دکتر احمد مرادی 
نماینده  مردم هرمزگان در مجلس شــورای 
اسلامی با سردار حسین دهکی فرمانده مرزبانی 
استان هرمزگان در یک فضای دوستانه در محل 
ستاد مرزبانی اســتان هرمزگان برگزار شد.بر 
پایه این گزارش، این نشست با حضور سردار 
حسین دهکی فرمانده مرزبانی استان هرمزگان، 
دکتر مرادی نماینده مجلس شورای اسلامی و 
سرهنگ عبداله لشکری جانشین مرزبانی استان 
برگزار و گزارشــی از آخرین وضعیت موجود 
در نوار مرزی استان، تنگناها و مشکلات پیش 
روی مرزبانان و مرزنشــینان ارائه شد و مقرر 
گردید پیگیری های لازم جهت رفع مشکلات 

از ســوی این نماینده مجلس صورت پذیرد.
مرادی در این نشســت با بیان این مطلب که 
مرزبانان استان هرمزگان با کمترین امکانات و 
با رشادت و از خودگذشتگی اقدامات شاخصی 
را انجام می دهند و بعضا جان خود را از دست 
داده، منتها از امکانات بروز و شناورهای سازمانی 
تجهیز شده و مناسب محروم هستند و وعده های 
مســئولان نیز در این چند سال آنگونه که باید 
می شــد عملی نگردبد، اظهار تاسف کرد.وی 
ضمن اشاره به اینکه مرزبانی مهم ترین حامی 
مرزنشینان است، امنیت و آرامش را دو مولفه 
اصلی پیشرفت و توسعه همه جانبه و پایدار هر 
منطقه عنوان کرد و گفت: ما در مجلس انقلابی 
با استفاده از تمامی ظرفیت های قانونی پیگیر 
مشکلات مرتبط با مرزبانی بوده و هستیم و تمام 
تلاش خود را در جهت مرتفع ساختن آن به کار 
می گیریم و ضمن بررســی تمامی موارد اشاره 
شده در حوزه های مختلف، هم افزایی لازم را 
جهت همکاری سایر مسئولان با مرزبانی دنبال 
می کنیم و همه آن هایی که در برقراری امنیت 

نقش دارند باید پای کار بیایند.در ادامه سردار 
دهکی فرمانده مرزبانی استان هرمزگان نیز ضمن 
تقدیر از مواضع قاطع و انقلابی دکتر احمد مرادی 
در عرصه های مختلف، حمایت مسئولان به 
خصوص نمایندگان مجلس را موجب ارتقای 
امنیت در سطح استان دانست و بر تقویت و تداوم 
این همراهی و پشتیبانی ها تاکید کرد.فرمانده 
مرزبانی استان هرمزگان حضور مسئولین درکنار 
نیروهــای مرزبانی را در جهت بهبود وضعیت 
مناطق مرزنشین و رفع مشکلات مرزنشینان 
مثمر ثمر دانسته و این همکاری و هماهنگی را 
موجب رشد و پیشرفت در نوار مرزی دانست.

این مقام ارشد مرزبانی استان خاطر نشان کرد: 
مرزبانان خواهان برقــراری امنیتی پایدار در 
مرزهای آبی و خاکی کشــور و بدنبال امنیت 
مردم محور است که بر اساس ارزش های دینی 
اسلامی شکل گرفته باشد.دهکی یادآور شد: 
دغدغه های معیشتی مردم و جلوگیری از پدیده 
مهاجرت و موضوع اشــتغال جوانان و مبارزه 
با پدیده شوم قاچاق از اولویت های مجموعه 

مرزبانی استان است.ســردار دهکی افزود: ان 
شالله با پیگیری های مجموعه مرزبانی استان 
با تعامل همه دستگاهها و بویژه پیگیری های 
نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی این 
مهم تحقق خواهد یافت.وی با توجه به اهمیت 
حل مشکلات مرزنشــینان برای مرزبانی 
اذعان داشت: در جلسات متعدد با مسئولین 
مربوطه تاکید این فرماندهی همواره بر توجه 
به راه های جایگزین و پیشــگیرانه برای 
قاچاق، طرح هایی همچون فروش سوخت 
به مرزنشینان، از بین بردن زیرساخت های 
قاچاق، نظیــر ترددهای غیر مجاز دریایی 
و کارگاه های متخلف ســاخت شناور که 
اقدام به تولید انبوه شناورهای غیر مجاز و 
بی هویت می کنند می باشد.به گفته فرمانده 
مرزبانی اســتان هرمزگان در این نشست، 
احداث و زیباســازی ســواحل، می تواند 
ضمن ایجاد فضایی شاد و مکانی آرام بخش 
برای مرزنشینان، دسترسی بهتر دریابانی به 
خوریات را فراهم سازد که کمک بزرگی به 

جلوگیری از پدیده قاچاق می نماید.دهکی 
در ادامه با اشاره به اثرات سرمایه گذاری در 
گردشگری دریایی گفت: راه اندازی اماکن 
تفریحی و کلوپ هــای دریایی می تواند 
درآمدهای جایگزین در مقابل درآمدهای 
کاذب ایجاد کند.شایان ذکر است، انضباط 
بخشی به دریا و تخلفات دریایی که در حال 
حاضر قانون بازدارنــده  ای ندارد از جمله 
مطالبات مرزبانی بوده که نماینده مردم در 
مجلس شورای اسلامی، قول پیگیری آن را 
در این نشست داد.به گزارش  هرمز؛ گفتنی 
است فرمانده مرزبانی هرمزگان پیش از این 
نیز در دیدار با منصور آرامی دیگر نماینده 
استان در مجلس نیز خواسته ها و مطالبات 
مرزبانان و همچنین مشکلات مرزنشینان را 
در راستای استیفای حقوق مرزنشینان جهت 

پیگیری مطرح کرده بود.

   احمد مرادی نماینده  مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی:

مسئولان بايد در حمايت از مرزبانی تلاش كنند

   علی زارعی

پشت پرده سیاست 

قوه قضاییه با مظاهر فساد در همه حوزه ها برخورد می کند  
 رئیس دســتگاه قضا در دیدار اخیر خود با جامعه مدرسین با اشاره به نسل جدید  
و جوان پس از انقلاب  و مقتضیات متفاوت این نســل نسبت به نسل های گذشته 
، بــر توجه جدی به فناوری های نویــن به ویژه فضای مجازی تاکید کرد و  با بیان 
این که گاه مفاســد فرهنگی خود زمینه ساز مفاسد اقتصادی است، خاطر نشان کرد 
که قوه قضاییه با مظاهر فســاد در همه حوزه ها برخورد  می کند. به گزارش ایســنا 
حجت الاسلام والمســلمین غلامحسین محســنی اژه ای در دیدار با اعضای جامعه 
مدرســین حوزه علمیه قم با بیان این که در دهه پنجم انقلاب با مســائل متفاوت از 
دهه های گذشته مواجه هستیم یکی از این مسائل را تغییر نسل در کشور بیان کرد و 
گفت:» بسیاری از کسانی که قبل از انقلاب را دیده بودند اکنون در قید حیات نیستند 
و نسلی کاملًا جدید با خواسته ها و سبک زندگی جدید به وجود آمده که همه به ویژه 
روحانیت به عنوان پرچم داران اصلی انقلاب وظیفه دارند مسائل اسلام را با زبان جدید   
تبیین کنند.« وی در ادامه با اشــاره به گسترش فناوری های نوین و فضای مجازی، 
گریزی به تاکیدات رهبر انقلاب در این خصوص زد:» بخشــی از تحولی که در دنیا 
ایجاد شده ناشی از گسترش فناوری های نوین و پیدایش فضای مجازی است که بر 
ابعاد و زوایای زندگی ما ســایه افکنده و نیازمند نگاه و قوانین و مقررات و آموزش 
متناســب برای مواجهه با این انقلاب هستیم. مقام معظم رهبری در سال ۹0 هنگام 
تأسیس شورای عالی مجازی با اشاره به اهمیت فضای مجازی بر لزوم شناخت این 
فضا و طراحی نحوه مواجهه  با آن تأکید داشتند و ریاست این شورا را به رئیس جمهور 
واگذار کردند تا تأمین زیرساخت ها و نرم افزارها و تولید محتوا در این حوزه مهم جدی 
گرفته شود.« اژه  ای  از مقابله   قوه قضاییه با همه مظاهر فساد سخن گفت:» امروز با 
رویکرد جدیدی مواجهیم که دشمن می خواهد از طریق مسائل فرهنگی و سیاسی به 
اعتقادات ما ضربه بزند و در کنار اقدامات نظامی به این اقدامات امید بسته است. گاهی 
اوقات ضرر و زیان فساد سیاسی به مراتب بیشتر از فساد اقتصادی است یا با برخی 
مفاسد فرهنگی مواجهیم که خود زمینه ساز فساد اقتصادی و به مراتب خطرناک تر از 
این نوع فساد هستند. مبارزه با فساد اقتصادی امری ضروری، لازم و واجب است اما 
باید به مبارزه با همه مظاهر فساد توجه داشت که قوه قضاییه در دوره تحول و تعالی 

این مسئله را در دستور کار خود قرار داده است.«
واکنش واعظی به ادعای خروج برخی مسئولان دولتی از کشور

رئیس دفتر رئیس جمهور درباره این که جناح مقابل دولت مدتی اســت که می گوید 
مســئولان و مدیرانی که در دولت هســتند به دنبال خروج از کشورند و منتظرند که 
مسئولیت شــان در این دولت به پایان برســد، گفت: این حرف ها که زده می شود در 
شان یک مسئول نیست زیرا افرادی که در دولت حضور دارند و ما با آن ها سر و کار 
داریم تازه روی کار نیامده اند، آن ها یک تاریخچه  ای دارند و 40 سال در نظام بوده اند 
و همواره در مســئولیت  و   رده های مختلف در خدمت این نظام بوده اند و در آینده 
هم ممکن اســت، شغل دولتی نداشته باشند اما در خدمت این نظام خواهند بود. وی 
خاطرنشان کرد: بسیار حرف نادرستی است که گفته می شود تعدادی از مسئولان قصد 
دارند خانواده شان یا خودشان از کشور خارج شوند این حرف نادرستی است، اصلا 
برای چه این صحبت ها را مطرح می کنند؟ مگر اتفاقی افتاده است؟ به اعتقاد من امروز 

با ماه آینده تفاوت چندانی ندارد.

ادعای میرسلیم درباره آتش سوزی در انبار اموال تملیکی
سید مصطفی میرسلیم نایب رئیس کمیسیون اصل ۹0 مجلس شورای اسلامی با اشاره به طرح 
احتمال عمدی بودن آتش سوزی انبارهای سازمان اموال تملیکی خواستار رسیدگی به این موضوع 
از سوی مراجع مربوط شد. وی در یادداشتی نوشت:بسم ا... الرحمن الرحیم/در تاریخ 14 تیرماه 
جاری آتش سوزی بسیار گسترده ای انبارهای سازمان اموال تملیکی را طعمه خود می کند. عمدی 
بودن این حریق مورد سوال است.در این آتش سوزی اموال هنگفتی دچار حریق شده از جمله انواع 
خودروهای تجملی، انواع لوازم جانبی و لاستیک خودرو، انواع لوازم برقی از جمله رایانه دستی و 
گوشی همراه و چاپگر، مقادیر بسیار زیادی دارو و مکمل ها و تجهیزات درمانی و پزشکی، مقادیر 
زیادی از انواع خوراکی و نوشیدنی های مختلف، بسیاری از اموال که به عنوان اجناس قاچاق و 
توقیفی در تملک سازمان بوده تا تعیین تکلیف شود و به فروش برسد.سوال: آیا برای از بین بردن رد 
پای دزدی و خیانت به مردم، برنامه ریزی دقیق و بی نقصی در ورای این آتش سوزی نیست؟سوال: 
در کدام مرجع و با چه استدلال کارشناسی غیرعمدی بودن این آتش سوزی بزرگ با خسارت 
میلیاردی به تایید خواهد رسید؟سوال: چرا پس از 8 سال در واپسین روزهای عمر دولت دوازدهم 
باید این انبارها طعمه حریق شوند؟سوال: شهرداری تهران و سازمان آتش نشانی چه اقدام پیشگیرانه 

ای برای جلوگیری از این آتش سوزی خیانت آمیز کرده اند؟/فارس
تازه های مطبوعات

 کیهان -این روزنامه در یکی از تیترهای کناری خود پاسخ سعید جلیلی به حسن روحانی را درباره 
برجام منعکس کرده و می پرسد »مگر برجام را برای دو سال نوشته بودید؟!«. جلیلی این حرف ها را 
در واکنش به اظهارات و گلایه های اخیر روحانی که مثل همیشه مشکلات را گردن خروج آمریکا 
از برجام انداخته بود، می زند و می گوید: »می گویید دیوانه ای آمده همه چیز را به هم زده، مگر در 

سال ۹6 که گفتید به من رأی دهید تا بقیه تحریم ها را هم رفع کنم، همان دیوانه سر کار نبود؟«
آرمان ملی-این روزنامه در گزارشی به سراغ ماجرای سفر ایرانیان به ارمنستان برای زدن واکسن 
رفته و با تیتر »خیابان خوابی در ارمنستان به امید یک دوز واکسن « نوشته است: »ایـن اتفــاق 
در شــرایطــی رخ می دهــد که سعید نمکی وزیر بهداشـت در بازدید از مراکــز واکسیناسیون 
تهران گفت: »اکثر مردم از سرعت واکسیناسیون راضی هستند!« حالا از دید وزیر رضــایت به چه 
معناست، باید خــود او پاسخگو باشد، اما در نظرسنجی رسمی که چندی پیش از سوی موسسه 
ایسپا منتشر شــد، یک چهـارم شرکت کنندگان معتقد بــودند که هیچ وقت زمان واکسن زدن آن 

ها نمی رسد و این یعنی ناامیدی از شرایط و روند واکسیناسیون موجود.«
آفتاب یزد-این روزنامه در تیتر یک خود به بحث مشارکت در انتخابات برگشته و با تیتر »این آمار 
را جدی بگیرید« نوشته است: »سه شنبه 22 تیر خبری منتشر شد مبنی بر این که: »چند درصد از 
مردم در روز رای گیری تصمیم به مشارکت در انتخابات گرفتند؟« نتیجه البته عدد قابل تاملی است؛ 
17 ممیز 6 دهم درصد از مشارکت کنندگان! ... رئیسی با یک جست و جوی ساده در فضا های 
اجتماعی خواهد فهمید شرط موفقیتِ دولت سیزدهم، رضایت و نبود رضایتِ جبهه  پایداری و 
کیهان و اصولگرایان نیست زیرا بیشتر از نیمی از جامعه - سی و چندمیلیون نفر - در انتخابات 
شرکت نکردند و حدود 7 میلیون نفر نیز مشارکت کنندگان دقیقه  نودی هستند که با احتساب آرای 
باطله به یک جامعه  آماری 40 میلیون نفره خواهیم رسید درحالی که مجموع آرای کسانی که برای 

رئیسی نسخه های آن چنانی می پیچند در خوش بینانه ترین حالت زیر دو میلیون نفر بوده است.
شرق- این روزنامه مصاحبه ناطق نوری با جماران را با تیتر »نه ابزار دموکراسی داریم، نه قاعده 

بازی را بلدیم« عکس یک کرده است.

 واعظی در پاســخ به سوالی مبنی بر این که این روزها جناح مخالف دولت می گوید دولت 
سیزدهم یک زمین سوخته از سوی دولت روحانی به ارث برده چرا که این دولت همه چیزش 
را پیش خور کرده است پاسخ شما چیست، گفت: این  که می گویند دولت یک زمین سوخته به 
دولت بعدی می دهد به نظر من حرف بی ربط و نادرســتی است؛ در هر بخشی که وارد شوید 
مشــاهده خواهید کرد ما بیشتر از آن چه که در سال ۹2 تحویل گرفتیم، امروز تحویل دولت 

بعدی می دهیم./ایلنا
»الماس ایرانی«، پنجه در پنجه »اسپایک صهیونیستی »

 همین چند روز قبل بود که با حضور سرلشکر سلامی فرمانده کل سپاه ،نیروی زمینی سپاه 
پاسداران به انبوهی  از موشک های بالستیک، خودروهای ترابری، سیستم های توپخانه ای ، 
پهپادها ، بالگردها و امرپ ها تجهیز و  دستان » نزسا« پر تر از همیشه شد.در این بین تجهیز 
نیروی زمینی سپاه برای اولین بار  به موشک های بالستیک فاتح بابرد 300 کلیومتری  که پیش 
از این تنها در اختیار نیروی هوافضای سپاه بود، بیش از هر موضوعی مورد توجه قرار گرفت 
و شــاید همین موضوع باعث شد که یکی دیگر از دستاوردهای مهمی که در مراسم اخیر به 
نزسا تحویل داده شد یعنی نمونه زمین پایه موشک جدید الماس، کمتر مورد توجه قرار بگیرد.
پرتابگری که بسیار شبیه نمونه مورد استفاده در موشک اسپایک ساخت رژیم صهیونیستی است 
و  این گمانه را به واقعیت نزدیک تر می کند  که متخصصان و دانشمندان کشورمان به گونه ای 
از این موشک دست یافته و محصول جدیدی را بر اساس آن به تولید رسانده اند. اما برای درک 
بهتر قابلیت های الماس و اهمیت آن برای نیروی زمینی سپاه ، بهتر است پیش از هر سخنی 
کمی با نمونه اسرائیلی آن آشنا شویم؛ تسنیم در گزارش اخیر خود در خصوص ویژگی های 
اسپایک رژیم صهیونیستی می نویسد:» خانواده موشک های اسپایک ساخت رژیم صهیونیستی 
دارای انواع مختلفی هستند که قابلیت نفوذ در زره تا بیش از 1000 میلی متر، هدایت به کمک 
فیبر نوری و گســتره وسیعی از برد بسته به نمونه های مختلف آن ها وجود دارد. در مجموع، 
موشک های اسپایک به عنوان یکی از موشک های پیشرفته ضد زره در جهان معرفی شده اند. به 
نظر می رسد ایران نمونه Spike-LR یا نمونه LR-2 آن را مبنای ساخت موشک مشابه داخلی 
جدید خود قرار داده است. برد نهایی نمونه LR در شلیک از سطح زمین بین 4 تا ۵ کیلومتر، 
جرم 14 کیلوگرم و میزان نفوذ 700 میلی متر اعلام شده است. نمونه LR-2 این موشک دارای 
برد ۵.۵ کیلومتر با شلیک از زمین و تا 10 کیلومتر با پرتاب از بالگرد بوده و جرم آن به 12.7 
کیلوگرم کاهش یافته است.« در این بین باید گفت نکته مهم در زمینه موشک الماس، آن است 
که برخلاف نمونه های اولیه خود،  قابلیت جالبی دارد و آن هم حمله به هدف از بالاست و  با 
توجه به این که در تجهیزات زرهی معمولاً قسمت فوقانی ضعیف ترین سطح حفاظت را دارد، 
یک موشک با قابلیت حمله از بالا می تواند اثر گذاری مخرب بسیار بالایی بر هدف داشته باشد 
و این یعنی نزسا نبردهای احتمالی دست بالا را خواهد داشت . از دیگر قابلیت های مهم الماس، 
داشتن قابلیت » شلیک کن و فراموش کن « است، قابلیتی که به الماس کمک می کند که بعد 
از شلیک، در هدف یابی، دیگر نیازی به راهنمایی شخص یا دستگاهی دیگر )مثلا از طریق 
هدایت سیمی یا روشن سازی هدف( نداشته باشد و لازم نیست که برای اصابت به هدف حتما 
در تیررس مستقیم هدف نگه داشته شود، بلکه تمام مراحل هدف یابی پس از شلیک توسط خود 
موشک انجام می شود. در آخر باید گفت که این سلاح جمع و جور و کاربردی یک موشک 
هواپرتاب دارای موتور راکتی سوخت جامد و بال های بازشونده از داخل بدنه بوده و از جست 
وجوگر تصویری حرارتی به عنوان سامانه هدایت خود بهره می برد. برد این موشک در پرتاب 

از پهپادها 8 کیلومتر اعلام شده است.

گروه خبر // استاندار هرمزگان با اشاره 
به ضرورت حمایــت از توانمندی های 
با  مددجویان و جامعه معلولان، گفت: 
کشف استعدادهای کم نظیر این قشر و 
همچنین حمایت  از این استعدادها، مى 
توان زمینه خودکفایى، اشتغال و ایجاد 
درآمد پایدار را برای افراد دارای معلولیت  

و مددجو فراهم کرد.
به گزارش خبرنگار دریا ، دکتر فریدون همتی 
پس از افتتاح و بازدید از نمایشگاه دستاوردها 

و توانمنــدی های مددجویان بهزیســتی 
شهرستان بندرعباس با بیان اینکه این نمایشگاه 
ابتدا قرار بود به صورت استانی برگزار شود 
اما به دلیل شرایط کرونا به صورت شهرستانی 
برگزار شد، اظهار داشت: از مجموع یک هزار 
نفری جامعه مددجویان بهزیستی فعال در 
حوزه صنایع دستی، آثار 10 نفر از مددجویان 
در این نمایشــگاه به نمایش گذاشته است. 
وی افزود: لازم است دستگاه های اجرایی 
و مردم هرمزگان برای حمایت از هنرمندان 

و فعالان این حوزه نسبت به خریداری آثار 
آن ها اقدام کنند. استاندار هرمزگان همچنین 
ضمن قدردانی از اداره کل بهزیستی و شبکه 
توسعه اجتماعی بانک رسالت در خصوص 
تخصیص تسهیلات ارزان قیمت برای حمایت 
از کسب و کارهای کوچک و فعالان صنایع 
دستی، اضافه کرد: در سال گذشته 38میلیارد 
تومان اعتبار برای اشتغال معلولان استان 
جذب شد. دکتر همتی با اشاره به تخصیص 
منابع مالی ملی و استانی برای تأمین مسکن 

معلولان استان، گفت: تمام خانواده هایی که 
دو یا چند فرزند معلول دارند دارای مسکن 
هســتند و یا منازل آنان در حال ساخت 
اســت؛ اگر در این میان خانواده ای وجود 
دارد که بدون مسکن است می تواند به اداره 
کل بهزیستی استان مراجعه کند. وی افزود: 
تلاش داریم به تدریج به سمتی حرکت کنیم 
که مسکن خانواده های دارای یک معلول 
را تأمین کنیم و از این نظر منابع خوبی در 
اســتان داریم که با تلاش و برنامه ریزی به 

دنبال تحقق ایــن گام مثبت برای جامعه 
معلولان استان هستیم. دکتر همتی با اشاره 
به ضــرورت حمایــت از توانمندی های 
مددجویان و جامعه معلولان، عنوان کرد: 
با کشف استعدادهای کم نظیر این قشر که 
بخشــی از آن در این نمایشگاه به صورت 
عینی قابل مشاهده است و همچنین حمایت  
از این استعدادها، می توان زمینه خودکفایی، 
اشتغال و ایجاد درآمد پایدار را برای افراد 

معلول و مددجو فراهم کرد.

  استاندار هرمزگان درافتتاح نمایشگاه دستاوردها و توانمندی های مددجویان بهزیستی بندرعباس  خبر داد

جذب 38 میلیارد اعتبار برای اشتغال معلولان استان

 گروه خبــر //  فرماندار شهرســتان 
بندرعباس با بیــان اینکه مطب های 
پزشکى دســتورالعمل های بهداشتى 
ستاد کرونا را بیشتر رعایت کنند، تصریح 

کرد: باید سیستم نوبت دهى الکترونیکى 
در مطب ها راه اندازی شود تا از ازدحام 

جمعیت در مطب ها کاسته شود. 
عزیزاله کناری افــزود: از امروز گروه های 
شغلی دو، ســه و چهار با توجه به شرایط 
قرمز کرونا تا اطلاع بعدی تعطیل هســتند.
وی با بیان اینکه گروه شغلی یک نیز مشروط 
به رعایت همه پروتکل های بهداشتی کرونا 

و فاصله گذاری اجتماعی مجاز به فعالیت 
هستند، تصریح کرد: هرگونه تجمع و ورود 
خودروهای غیر بومی به شهرها و خروج 
خودروهای بومی از شــهرها در راستای 
اجرای مصوبه های ســتاد استانی مدیریت 
کرونا ممنوع شده اســت.وی اضافه کرد: 
ورودی و خروجی شهرستان توسط نیروهای 
پلیس راه، عوامل انتظامی و هلال احمر برای 

جلوگیری از خــروج خودروهای بومی و 
ورود خودروهای غیر بومی کنترل می شود 
و چنانچه فرد یا صنفی از این مقررات تخطی 

کند با برخورد قانونی روبه رو خواهد شد.
فرماندار شهرستان بندرعباس با بیان اینکه 
مطب های پزشکی دستورالعمل های بهداشتی 
ستاد کرونا را بیشتر رعایت کنند، اظهار کرد: 

مدیریت نظارت و اعتباربخشی دانشگاه علوم 
 پزشکی بندرعباس باید نظارت لازم و دقیق را
 بر مطب های زیر مجموعه خود داشــته 
باشد تا پروتکل های بهداشتی ، استفاده از 
ماسک و فاصله اجتماعی به خوبی رعایت 
شود.به گزارش ایسنا ؛ وی با اشاره به اینکه 
باید سیستم نوبت دهی الکترونیکی در مطب 
ها راه اندازی شود تا از ازدحام جمعیت در 
مطب ها کاسته شود، خاطرنشان کرد: از شب 
گذشته بازدید مستمر از مطب های سطح 
شهر انجام خواهد شــد و در صورت عدم 
مشاهده دستورالعمل های بهداشتی برخورد 

جدی با صاحبان مطب ها خواهد شد.

فرماندار بندرعباس تاکید کرد

راه اندازی  سیستم نوبت دهى الکترونیکى در مطب ها

گروه خبر // طى چند روز گذشته بنا شد سازمان تامین اجتماعى برای کمک به 
مقابله با بیماری کرونا در هرمزگان و جبران کمبود تجهیزات و امکانات درمان در 
بیمارستان های این استان، حدود 50 تخت به بیمارستان خلیج فارس بندرعباس 

اهدا کند.
رئیس بیمارستان خلیج فارس بندرعباس با اشاره به این موضوع، با بیان اینکه 
دو مشکل بر سر راه افزایش تخت های بخش کووید این بیمارستان وجود دارد، 
گفت: خرید اکسیژن ساز یکی از مشکلات اساسی است که مجوزهای خرید آن 
نیز صادر شــده که برای تحقق این امر باید در ابتدا تانکر اکسیژن ساخته شود، 
در حال حاضر مدیریت درمان پیگیر این موضوع هستند.مســئله دوم این است 
که نیروی پرستار ی برای پوشش این تخت ها وجود ندارد، در حال حاضر نیز 
با تمام نیرو مشغول به خدمت رسانی هستیم، چند روز پیش جلسه ای با حضور 
پرستاران در خصوص این  بحران که در بخشی که باید سه نیروی پرستار وجود 
داشــته باشد تنها دو نیرو مشغول به کار هستند، برگزار شد که این مسئله فشار 
مضاعفی را به نیروهای ما وارد کرده اســت، بیشتر از این نمی توان به پرستاران 
فشار آورد.برای پوشش و تامین نیروی ۵0 تختی که بنا شده است به بیمارستان 
خلیج فارس تخصیص یابد برای هر 2۵ تخت در بخش کووید با در نظر گرفتن 
ســختی کار، حداقل  16 نیروی پرستار نیاز است که در مجموع برای ۵0 تخت 
32 پرســتار باید جذب بیمارستان شود.در حال حاضر ۵0 تخت در بیمارستان 
وجود دارد که برای این تعداد چهار icu  کووید در نظر گرفته شــده است، این 
تعداد بخش مراقبت های ویژه نسبت به تخت ها جوابگو نیست، با افزایش تخت 
های بخش کرونا ، لازم اســت حداقل چهار icu دیگر نیز به بیمارستان اضافه 
شــود.برای جبران کمبودها باید پله به پله و مرحلــه ای اقدام کرد، نمی توانیم 
در مرحلــه اول ۵0 تخت را به بخش کووید اضافه کنیم، در ابتدا باید 2۵ تخت 
را اضافه و تجهیز کرد، هفته گذشــته در یک لحظه بیمارستان قفل شد زیرا که  
نزدیک به  1۵ بیمار کرونا جدید به بیمارســتان مراجعه کردند که مجبور شدیم 
یکــی از بخش ها را خالی و بیماران را به بخش های دیگر منتقل کنیم، در این 
شرایط حتی اورژانس بیمارســتان نیز قفل شده بود.خوشبختانه بعد از گذشت 
چهار تا پنج روز توانستیم به اوضاع سامان دهیم و بیماران جدید را بخش های 
کووید قبلی منتقل کنیم، ترس اصلی ما کمبود اکسیژن بود، ترس آن می رفت که 
نتوانیم به اندازه کافی برای بیماران اکســیژن تهیه کنیم، این تجربیات باعث شد 
تا بیشــتر به کمبود پرستار ، دستگاه های اکسیژن ساز، بخش های icu و دیگر 
تجهیزات در بیمارســتان پی ببریم.مسئله جدی  تامین نیرو است که این کمبود 
نیرو در دانشگاه علوم پزشکی اســتان نیز مشهود است، حتی با تامین تخت و 
تجهیزات، زمانی که نیروی پرستاری نباشد کاری پیش نخواهد رفت.به گزارش 
موج ؛ تامین نیروی کادر پرســتاری مسئله و چالش اصلی استان است که نیاز 
است بالاترین مقام اســتان و سایر افرادی که می توانند کاری از پیش ببرند به 
این مســئله ورود کنند، در حال حاضر داوطلبی برای ارائه خدمت و شروع کار 
وجود ندارد و حتی چند نیروی اســتخدامی که قرار شد وارد سیستم شوند نیز 

بخاطر بوروکراسی های اداری به تاخیر افتاده که این مشکل در تهران است.

بورکراسى اداری مانع جذب
 نیروهای جدید پرستاری



مخاطبان و هم استانی های گرامی 
 تصمیم داریم مطالب طنز و کاریکاتور شما را در روزنامه منتشر نماییم علاقمندان 

می توانند آثار خود را به شماره ذیل سروش یا واتساپ نمایند.
 شماره تماس :09039165090

کاریکاتور

طرح :  بیتا هوشنگی

کاریکاتور

تاثیرات ماهواره 

محیط زیست 

دوشنبه  28 تیر 1400
8 ذی الحجه 1442

سال بیستم شماره 3654

 

دردش از پول است و درمان نیز هم 
دردش از پول است و درمان نیز هم

مشکلات او فراوان نیز هم
خربزه آب است، سگدو میزند

تا بیابد لقمه ای نان نیز هم
گرچه می گويند آسان می شود

،ازدواج اين جوانان نیز هم
بانک؛ چندر غاز وامی می دهد

،می ستاند در عوض جان نیز هم
گاهگاهی در خیابان لازمست
حمله ای با قفل فرمان نیز هم
سال ها دنبال مسکن می دود
در پی ملک سلیمان نیز هم

از زرنگی عده ای هم می برند
زيره از تهران به کرمان نیز هم
چند صد تن از برنج خارجی
می برد استان گیلان نیز هم

اعتمادی نیست بر قرعه کشی
بلکه بر گردون گردان نیز هم

گر دوای زندگی در ماندگیست
،پس نخواهد راه درمان نیز هم

  مهرانه نعیمی
****

مادر
مادر از بس که مهر ورزيده
روز بی استرس کجا ديده

می خرد؛ می پزد؛ تشکر هم
از کسی تا به حال نشنیده

او همیشه خودش به تنهايی
سفره را جمع کرده يا چیده
گله ای هم ندارد از بختش
هرگز از خستگی ننالیده

عطر گلخنده های زيبايش
شور و حالی به خانه بخشیده

پدر اهل کمک؟ نه اصلاً نیست
سفت و محکم به مبل چسبیده
کنترل را به کف گرفته و در
هر چه کانال بوده چرخیده

بچه ها هم که … بگذريم انگار
عشق اين روزها تمرگیده

مادر از صبح رفته در صف نان
آرش از جای خود نجنبیده

شب نشسته است پای اينترنت
طفلکی خسته بوده خوابیده!

به پريچهره هم امیدی نیست
شده يک چیز ور قلنبیده

از همان ساعتی که پا شده است
گرم چت بوده يا مسیجیده

مادر آمد، نفس زنان اما
متبسم، صبور، فهمیده

با دو تا بربری که آن ها را
لای يک روزنامه پیچیده

  مصطفی مشايخی

طنز

گروه گزارش// در جهان امروز آنچه بیش از هر چیز 
دیگر خودنمایى مى کند وجود بیکاری و تلاش انسانها 
برای یافتن کار است، به طوری که هم اکنون میلیون 
ها نفر در سراسر دنیا بیکار یا نیمه بیکار هستند و 
متأسفانه با گذشت زمان بر تعداد آنها افزوده مى شود؛ 
موضوعى که با وجود همه گیــری ویروس کرونا در 
کشــور، بیش از پیش به چشم مى آید و به چالشى 

اساسى برای جامعه تبدیل شده است.
 دراین میان یکی از قشرهایی که با مشکلات بیشتری 
در زمینه اشــتغال مواجهند، معلولان هستند. عمده 
مشــکلات معلولان ضعف جسمی یا کم توانی مالی 
نیست بلکه نوع نگاه مسئولان و برخی از شهروندان 
و عدم فرهنگ سازی مناســب است که مشکلات 
آنان را تقویــت نموده و آنان را از داشــتن جامعه 
حامی محروم نموده اســت.ایجاد شغل برای جامعه 
هدف سازمان بهزیســتی ازجمله معلولان، نیازمند 
یک باور عمومی و جدی اســت. برهمین اساس هم 
قانون حمایــت از معلولان و اختصاص 3 درصد از 
سهمیه استخدامی دســتگاه های اجرایی به این افراد 
تصویب شد.درست در اســفندماه سال 13۹6  بود 
که قانون جامع حمایــت از معلولان پس از فراز و 
فرودهای فراوان در مجلس شورای اسلامی تصویب 
و مورد تائید شورای نگهبان قرار گرفت. این قانون 
تلاش کرده است به مهمترین نیاز های جامعه هدف 
بهزیستی که همانا رفع تبعیض از استخدام و اشتغال 
و حضور در جامعه است پاسخ دهد. گرچه در ابتدا 
تصویب و تائید این قانون موجی از خوشــحالی را 
برای میلیون ها معلول و جامعه هدف بهزیستی ایجاد 
کرد ولی برگزاری آزمون های اســتخدامی نشان داد 
که مسئولان و دست اندرکاران دستگاه های اجرایی 

مثل روال گذشته از اجرای این قانون و لحاظ نمودن 
ســهم معلولان در آزمون ها استنکاف می کنند و به 
راحتی تن به اجرای آن نمی دهند.آن طور که  به نظر 
می رســد این قانون در بسیاری از استان های کشور 
هنوز به شکل کامل و جامع اجرا نشده است؛ که حتی 
درصورت اجرا، درصد کمی از مشکلات معلولان را 

رفع می کند.
شــاید یکی از دلایلی که افــراد دارای معلولیت به 
واسطه شرایط جسمی شان صاحب شغل نمی شوند، 
عدم اعتماد جامعه و صاحبان مشــاغل به آنها است 
چرا که بسیاری از کارفرمایان معتقدند فرد معلول به 
دلیل محدودیت فیزیکی قادر به ارائه کار مطلوب و 
حرفه ای نیست، اما تجربه، خلاف این ذهنیت غلط 
را نمایان ساخته زیرا بودند معلولانی که محدودیت 
نتوانسته مانع بروز خلاقیت و توانایی آنها شود و گاه 
خود را به مرز یگانگی رسانده اند. خیلی از صاحبان 
مشاغل از استخدام معلولین در محیط کار خود واهمه 
دارند و تصورشــان بر این است که با حضور کارمند 
معلول، روند و بازدهی کار در مجموعه شــان کند 
می شــود اما این تجربه را زمانی می توان به دست 
آورد که فرد دارای معلولیت را استخدام کنیم، به وی 
فرصت رشد دهیم و سپس بر اساس کاری که انجام 
می دهد، نه از روی ترحم و دلسوزی بلکه با نگاهی 
کاری وی را ارزیابی کنیم. دراین میان بر خلاف کار 
فرمایان، کارشناسان معتقدند ایجاد اشتغال های خرد، 
خوداشتغالی یا حمایت کارآفرینان از معلولان، گامی 

مهم درمسیر ایجاد اشتغال این قشر است.

سهم معلولین هرمزگان از بازار کار 
اگرچــه قانون اســتخدام 3 درصــدی معلولان در 
دستگاه های دولتی اقدام مثبتی درحوزه ایجاد اشتغال 
برای این قشر بوده، اما آمار دقیقی از تحقق این عدد 
دراستان هرمزگان وجود ندارد و مانند برخی از قوانین 
مشــابه، همواره بهانه های مختلفی برای این موضوع 
مطرح می شــود. فعالان جامعــه معلولان هرمزگان 
معتقدند قانون3درصدی در عمل چندان اجرا نمی شود 
و به جــز برخی موارد اســتثنایی، همچنان بر روی 
کاغذ مانده اســت. دراین میان باید به عملکرد مراکز 
مثبت زندگی هم اشــاره کرد که فلسفه وجودی شان 
خدمت رسانی بهتر به معلولان و مددجویان است، اما 
اکنون این مراکز در هرمزگان درحوزه اشــتغال زایی 
برای این قشــر چندان فعال نیستند. وضعیت اشتغال 
معلولان در بخش خصوصی هرمزگان نیز مناســب 
نیست؛ به ویژه در حوزه بانوان که مشکلات مضاعفی 
دارند. در بیشتر موارد بخش خصوصی خود را نسبت 
به استخدام افراد معلول متعهد نمی داند و مشوق های 
موجود، مانند تقبل ۵ سال حق بیمه ازسوی بهزیستی، 

برای این بخش جذاب نیست.
اما در هفته بهزیســتی ؛ احمد مرادی نماینده مردم 
هرمزگان در مجلس شــورای اســلامی با حضور 
در بهزیســتی با سرپرست بهزیستی هرمزگان دیدار 
و گفتگو کرد.  دکتر ابراهیم حســن نژاد سرپرست 
بهزیستی هرمزگان در این نشست با اشاره به برگزاری 
نمایشگاه صنایع دستی به مناسبت بزرگداشت هفته 
بهزیستی در ادارات بهزیستی سراسر استان، هدف از 

برگزاری این گونه نمایشگاه ها را شناساندن توانایی 
و هنر معلولان و مددجویان بهزیستی به ویژه در رشته 
صنایع دستی عنوان کرد و افزود : در راستای کمک 
به اشــتغال پایدار و ایجاد درآمد برای مددجویان و 
همچنین ایجاد بستری برای عرضه و فروش و خرید 
تضمینی محصولات تولیدی با بانک ها و دســتگاه 
هــای مرتبــط رایزنی و تعامــلات خوبی صورت 
گرفته است.احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان در 
مجلس شورای اسلامی نیز با تبریک هفته بهزیستی 
و تقدیــر از کارکنان خدوم بهزیســتی در خدمت 
رسانی به نیازمندان، آســیب دیدگان و افراد دارای 
 معلولیت، به پتانسیل بالای جامعه هدف بهزیستی در
 عرصــه های مختلف اشــاره داشــت و گفت: بی 
 شک خدمت صادقانه و پیگیری دلسوزانه مسئولین

 و کارکنان بهزیستی تاثیری شگرف در شکوفایی این 
استعدادها داشته است.وی حمایت از تولید کنندگان 
و ایجاد بازار کار را یکی از وظایف دولت دانســت 
و گفت در صورتی که همراهی خوبی با بهزیســتی 
و دیگــر نهادهای حمایتی صورت گیرد بی شــک 
هرخانه تبدیل به یک کارگاه برای تولید و شکوفایی 

استعدادهای بالقوه هنرمندان هرمزگانی خواهد شد.
گفتنی است نماینده مردم هرمزگان در حاشیه نشست 
از نمایشــگاه دســتاوردها و توانمندی مددجویان 
 بازدید بعمل آورد.در این نمایشــگاه گوشــه ای از 
توانمندی های مددجویان بهزیســتی هرمزگان در 
زمینه صنایع دستی و ســاخت انواع وسایل چوبی 
،چرمی ، لباس های بومی محلی ، عروسک و ... به 

نمایش گذاشته شد.

سهم معلولین از بازار كار و اشتغال

جامعه

طرح :  بیتا هوشنگی

بهاره محمد حسینی زاده/دریا
Bahareh.mhz           @gmail.com2020

این روزها وضعیت اقلام اساســی در بازار، همگان را با این 
ســئوال مواجه کرده اســت که آیا کمبود این اجناس اساسی 
واقعی اســت و یا نتیجه بازی بازیگران و فرصت طلبان بازار 
برای افزایش قیمت و کسب سودهای بادآورده و غیر مشروع 
است. در این روزهای شیوع مرگبار بیماری کرونا مواد شوینده 
دومین انتخاب مردم برای پیشگیری از ابتلا به بیماری ویروسی 
کرونا یا همان کووید1۹ است که در زمان اوایل شیوع ویروس 
کرونا در اثر غیبت مواد ضدعفونی کننده شاهد هجوم مصرف 
کننــدگان برای تهیه این اقلام در فروشــگاه ها و مراکز خرید 
بودیم  تا در خانه ها کرونا را شکســت و شــاهد از بین بردن 

کرونا از روی اقسام لوازم باشند. 
در حالی شاهد گران شدن مواد شوینده به عنوان محصول مهم و 
کاربردی در روزهای کرونایی هستیم که به گفته تولیدکنندگان، 
افزایش قیمت مواد اولیه باعث این گرانی شده، اما مجلسی ها 
معتقدند دستگاه های مســؤول دولتی باید نظارت بیش تری بر 
نحوه و میزان رشد قیمت محصولات شوینده داشته باشند.  هر 

چند خیلی ها بر این باورند که فرهنگ هجوم مردم برای خرید 
بیش از حد نیاز کالایی یکی از دلایل کمبود این اقلام بهداشتی 
اســت که زمانی که درخواست مصرف کنندگان زیاد می شود 
تولید کنندگان اقــلام را چند روزی به بازار ارائه نمی کنند تا 
اقلام را گران کنند. هر از چندگاهی از گوشه کنار شهرها خبر 
از کشف انبارهای احتکار شده ماسک، دستکش، الکل و مواد 
ضدعفونی کننده به گوش می رســد تا اینجا هم نقش دلالان و 

سودجویان در برهم ریختن آرامش جامعه برملا شود.
هنــوز زخم کمبود این اقلام در بین مشــکلات و چالش های 
جامعه کمی التیام نبخشــیده بود که صــدای همهمه مردم از 
داروخانه هــا و مراکز فروش تجهیزات پزشــکی به ســمت 
ســوپرمارکت ها و فروشگاه ها نقل مکان کرده تا مردمی که در 
پستوی خانه هایشان عادت به انبار برخی اقلام دارند ولع خرید 
خود را ارضا کنند.ســفید کننده )وایتکس(، دستمال کاغذی، 
جرم گیر، سرکه ســفید و مایع دست شویی از جمله کالاهایی 
است که پس از دستکش، ماسک، الکل و ژل ضدعفونی کننده 
چند مدت است که به شــمار دغدغه های مردم اضافه شده و 
آنان در تکاپوی خرید و تهیــه این کالاها برای ضدعفونی و 

گندزدایی خانه ها و لوازم خود هستند. 
در این بین وعــده رئیس جمهور برای عــدم افزایش قیمت 
کالاها در ماه های پایانی عمر دولت، همچنان شــاهد افزایش 
قیمت محصولات هستیم که مواد شوینده یکی از این تولیدات 
به شــمار می رود. کارخانه های مواد شوینده در حالی قیمت 
تولیــدات را 2۵ درصد افزایش داده انــد و برخی نیز حتی به 
مصوبه قیمت گذاری پای بند نبوده و افزایش بالای 2۵ درصد 
قیمت را در تولیداتشــان اعمال کرده اند که به گفته مجلسی ها 
در شــرایط کرونایی که تولید و فروش مواد شوینده رشد قابل 
توجهی دارد، باید حساسیت بیشــتری نسبت به نرخ گذاری 
در ایــن بخش صورت گیرد تا مــردم در خرید و مصرف این 
کالاها با مشکل روبرو نشوند. اواسط خردادماه امسال انجمن 
تولیدکنندگان محصولات شوینده در ابلاغیه ای اعلام کرد که با 
توجه به افزایش هزینه های مواد اولیه و سایر نهاد های تولید، 
قیمت مایع دستشویی، مایع ظرفشویی، پودر و مایع لباسشویی 
و صابون 2۵ درصد گران خواهد شد. همچنین حداکثر تخفیف 
مجاز برای محصولات پودر لباسشــویی دســتی و ماشینی و 
همچنین صابون 10 درصد و ســایر کالاهای اساسی از جمله 

مایع دستشویی، مایع ظرفشویی و شامپو نیز 1۵ درصد اعلام 
شد. با این وجود ظاهرا برخی تولیدکنندگان قیمت محصولات 
خود را بیــش از رقم مصوب، افزایش داده اند و گرانی بالای 
2۵ درصــد را بر روی تولیدات خود اعمــال کرده اند که این 

مسئله نیازمند نظارت بیشتر دستگاه های مسئول است. 
ابتدای امسال رئیس جمهور مطرح کرد که بیش از این افزایش 
قیمتی نخواهیم داشت، اما شاهد بودیم که قیمت مواد شوینده 
2۵ درصد افزایش یافت، حتی تولیدکنندگان به این درصد نیز 
اکتفا نکرده و در حال حاضر بهای برخی از شــوینده ها بیش 
از این عدد رشد داشته است. این در حالی است که آبان سال 
گذشته مواد شــوینده 40 درصد افزایش قیمت داشته است و 
در این چهار ماه نیز دوبار افزایش قیمت داشــته است. تولید 
کنندگان می گویند مواد اولیه گران اســت در صورتی که مواد 
اولیه را ســال گذشته خریداری کرده اند و در حال حاضر اگر 
بخواهند مواد اولیه را خریداری کنند نســبت به ســال گذشته 

قیمت ارز کاهشی است.
 فروش تولیدکننــدگان با توجه به افزایش اســتفاده از مواد 
شــوینده در زمان کرونا، رونق گرفته بنابراین عواید بیشتری 
نصیب تولیدکنندگان می شود؛ به منظور حمایت از مردم نه تنها 
مواد شوینده نباید افزایش قیمتی داشته باشد بلکه باید با ثبات 

نیز روبه رو باشد.

افزایش قیمت مواد شوینده و بلاتکلیفى مردم
یادداشت

          امین زارعی/ دریا

Amin.zch2011 @                        gmail.com

فصل تابستان رســید و گرمای هوا و بی آبی در کشور بی داد 
می کند. بسیاری از استان ها به ویژه استان های جنوبی با مشکل 

تامین آب شرب به خصوص در روستاها مواجه هستند. 
روستاهایی که زیرساخت های آبرسانی به آنها ضعیف است و 
این امر باعث شده آنها در تامین آب آشامیدنی سالم و دیگر 
مصارف خود با مشکل مواجه شوند. چندی پیش ویدئویی از 
یک دختر روســتایی در سیستان و بلوچستان در شبکه های 
اجتماعی پخش شــد که درخواست کمک در زمینه آب را از 
مسوولان داشت. بعد از این ویدئو بود که نیروی زمینی ارتش 
وارد ماجرا شد و با امکانات این نیرو قرار است به 17روستای 
استان سیستان و بلوچستان آبرسانی انجام شود. اما در سوی 
دیگر کشور و در خوزستان نیز در منطقه جفیر، سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی دست به کار شــده تا آبرسانی به این منطقه 
را انجام دهد. در هرمزگان نیز ســپاه پاسداران در پروژه های 
مختلفی ورود کرده اســت. با توجه به شرایط کرونایی و قرمز 
بودن استان هرمزگان، پر شدن بیمارستان های شهر بندرعباس 
و بســتری بودن بیماران کرونایی در راهروهای بیمارستان 
و نیــاز مبرم بــه افزایش مراکز درمانــی در بندرعباس، 
بیمارســتان صحرایی نیروی دریایی ســپاه پاسداران در 
بندرعباس با بیش از ۵0تخت در هفته گذشــته راه اندازی 

شــد تا به کمک امکانات درمانی استان آمده و به بیماران 
ارائه خدمت نماید. در شرق استان نیز سپاه به منظور جبران 
خسارت صیادان در سیل سال ۹8 در شهرستان جاسک، 
10فروند قایق به صیادان این شهر اهدا کرد تا در این زمینه 
نیز باری از دوش آســیب دیدگان بردارد. کارهایی که باید 
توسط دولت انجام شود، اینک توسط نیروهای نظامی در 
حال انجام اســت تا مردم از نظام و انقلاب ناامید نشوند. 
نیروهــای نظامی که در تمامی صحنه ها حضور دارند و به 
مردم خدمت می کنند. از سیل و زلزله گرفته تا خشکسالی 
و آبرسانی به نقاط مختلف کشور و روستاهای دورافتاده 

که کمتر دیده شده اند. 
شمال تا جنوب، شرق و غرب و حتی مرکز کشور و در هر 
جایی که نیاز بوده نیروهای مسلح وارد شده اند و به کمک 
مردم آسیب دیده شتافته اند. نیروهای نظامی که باید با اقتدار 
خود امنیت کشور را برقرار کنند و تاکنون نیز این کار را به 
نحو احسن انجام داده اند. خودکفایی در بسیاری از سلاح ها 
و پیشرو بودن در ساخت سلاح های جدید توسط نیروهای 
مسلح و داشتن نیروهای جان برکف در آن باعث شده است 
امنیت کشور ایران در منطقه ای که در سراسر آن نیروهای 
خون خوار در حال جولان دادن هستند حفظ شود و در این 
راه نیز شاهد هستیم که بسیاری از آنها در راه حفظ امنیت 
کشــور و مردم جان خود را نثار می کنند. ما اکنون مدیون 
نیروهای مسلح و شهدایی هستیم که این امنیت را برای ما 

به ارمغان آورده اند و باید قدردان آن باشیم. 

نیروهای مسلح در صف اول خدمت رسانى
یادداشت

                   سعیده دبیری نژاد/ دریا
Dabiri_      @yahoo.com91

در هیاهو پیک جدید کرونا و همه گیری آن خصوصاً در اســتان هرمزگان، وضعیت به گونه ای اســت که از رنگ قرمز 
فراتر رفته ایم. فوتی های مکرر ، مبتلا شــدن تعداد زیادی از افراد، کمبود تخت خالی در بیمارستان ها و..... شرایط را 

بسیار بحرانی کرده است.
همه مســولین تاکید بر رعایت پروتکل های بهداشتی دارند و معتقد هستند رعایت نکات بهداشتی به 40 درصد رسیده 
اســت.از طرفی بازارها را در بندرعباس تعطیل اعلام کرده اند ، کارمندان یک سوم در محل کار حضور دارند، همچنین 
ورود و خروج به شــهر بندرعباس محدود و کنترل شده است .اما در این میان مکانی بسیار مهم که عامل انتشار کرونا 
است فراموش شده است .مطب پزشکان یکی از مکان های پرتردد و شلوغ در این روزها است.  از آن جائیکه خود این 
افراد کادر درمان هســتند و در این زمینه باید حساســیت بیشتری به خرج بدهند ، اما شواهد به گونه ی  دیگری است.
ساختمان های پزشکان به شدت شلوغ ،آسانسورهایی که مملو از جمعیت است. بدون  رعایت فاصله گذاری اجتماعی، 
از همه مهم تر مطب خود پزشکان است که تا جایی که امکان دارد نوبت داده اند . حتی اگر در خود مطب هم صندلی با 
فاصله گذاشته شود، بیماران و همراه آنان مجبور هستند همگی در راهرو حضور داشته باشند. هیچ فرقی در خصوص 
رعایت فاصله گذاری اجتماعی نخواهد داشت.نکته حائز اهمیتی که وجود دارد از قبل از شیوع ویروس کرونا و تا 
به الان  در بعضی از مطب پزشکان ، حضور چند نفری بیماران در اتاق خود پزشک است . کار بسیار ناپسندی است 
که این اتفاق بیشــتر در مطب های زنان  و پزشکان عمومی اتفاق می افتد ، گاهاً در بعضی از اتاق پزشکان زنان 8 
نفر با هم حضور دارند . حضور این تعداد افراد با هم باعث می شود تا حریم خصوصی افراد رعایت نشود، از همه 
مهم تر دقت پزشــکان بســیار کاهش پیدا می کند.حال که اپیدیمی کرونا همه گیر شده است، از همه مهم تر شرایط 
کرونا به شدت رو به افزایش است حداقل پزشکان و مطب آنان باید نکات را بهتر از مکان های دیگر رعایت کنند 
نه اینکه محل انتشار هر چه بیشتر ویروس باشند.کمترین کاری که می توانند پزشکان انجام دهند در اتاق خود یک 
نفر یک نفر بیمار را معاینه کنند تا هم حریم شــخصی افراد رعایت شــود و هم اینکه از عامل انتشار ویروس کرونا 
جلوگیری شــود. اگر پزشکان سر وقت مشخص شــده در مطب حضور داشته باشند و بیماران هم سر وقت ویزیت 

شوند در این میان معطلی و ازدیام جمعیت وجود ندارد.

مطب پزشکان هرمزگان و شیوع کرونا 
یادداشت

zinab.sh@gmail.com
زینب شهید زاده/ دریا



 گزارش4

 فاطمه هوشنگی/ دریا
  fatemeh.hooshangi747 @ gmail.com

3 کیلومتر دورتر از میدان دفاع مقدس بندرعباس، شهرکى به نام »دریا« وجود 
دارد شهرکى که در برزخ شهر و روستا بودن گیر کرده است و به دیار فراموش 
شدگان شهرت یافته است چراکه صدای گلایه مند اهالى آن به گوش مسئولین 

نمى رسد.
این شهرک نزدیک به 20 سال پیش تاسیس شده است .تقریبا از سال ۹۵ بود که روزنامه 
دریا اولین گزارش خود در خصوص مشکلات شهرک دریا را منتشر کرد.در سال ۹۵ 
اهالی آن منطقه که از نعمت آب محروم بودند لب به اعتراض گشودند و خریداران زمین 
در آن منطقه نیز معترضانه منتظر تدبیر مسئولین بودند تا به مشکلات پایان دهند.در ادامه 
قسمت هایی از گزارش های شهرک دریا را می خوانید که توسط خبرنگاران روزنامه 
دریا تهیه و منتشر شد.شاید این گونه  به فاصله طولانی حرف تا عمل مسئولین پی ببرید. 

علی کریمی حاجی خادمی- سال 9۵
-  این شهرک نزدیک به1۵ سال پیش تاسیس شده است؛اما همچنان از نعمت آب محروم 
می باشد و ساکنین آن منطقه و خریداران زمین کماکان منتظر تدبیر مسئولین هستند تا به 
پاره ای از مشکلات خود پایان دهند. یکی از شهروندان بندرعباسی در گفتگو با خبرنگار 
روزنامه دریا  با بیان اینکه سال 80 زمین از آنجا خریداری کرده است، گفت: از همان ابتدا 
هزینه انشعاب آب و برق را از ما گرفتند.وی افزود: اکنون 1۵ سال از تاسیس این شهرک 
می گذرد، اما هنوز  این اهالی این منطقه آب ندارد و تقاضا داریم راه چاره ای برای آب 
این شهرک بیاندیشند.بنا شده است 1600 واحد ساخته شود که تعدادی از واحد ها ساخته 
شده و تاکنون 1۵0 خانوار در شهرک دریا ساکن هستندکه آب خود را  از طریق تانکر 
خریداری و  تامین می کنند. یکی از کارگران این شرکت در گفتگو با خبرنگار روزنامه 
»دریا« گفت: این شهرک از سال 80 تاسیس شده و قرار است 1600 واحد خانه ساخته 
شود. وی با بیان اینکه مشکلی که تا به الان حل نشده، آب و آسفالت می باشد اظهار کرد:  
از طریق فرمانداری پیگیری کرده ایم و آن ها به اداره آب و فاضلاب نامه زده اند؛ اما گفته 
اند اینجا زمین کشاورزی است.تعدادی از واحدهای مسکونی در این شهرک برق دارند، 
اما برق آن ها با نوسانات رو به رو است و باعث شده تعدادی  از وسایل الکتریکی آن از 
کار بیفتد که همت مسئولین شرکت توزیع برق را می طلبدتا راه چاره ای برای این مشکل 
بیاندیشند. این کارگر خاطرنشان کرد: خیلی از مردم در این شهرک خانه های خود را 
نیمه تمام رها کرده اند و عده ی هم هستند که سختی ها را تحمل کرده و زندگی می کنند.

بازدید نماینده مجلس- سال 9۵
- همه ی این مشکلات باعث شد تا »احمد مرادی »نماینده مردم در مجلس شورای 
اسلامی از این شهرک بازدید کنید و در گفتگو با مردم از نزدیک در جریان این مشکلات 
قرار بگیرد.یکی از ساکنین در جمع اهالی این شهرک و نماینده مردم به بیان مشکلات 
پرداخت و افزود:  خیلی از خانه ها آماده است، ولی به ما برق نمی دهند.وی این شهرک 
را فاقد روشنایی مناسب عنوان کرد و بیان داشت: این عامل موجب  سو استفاده سارقان 
از تاریکی شب شده است و امنیت شهرک را شبها تهدید می کند.شهروند بندرعباسی با 
اشاره به اینکه اکثر ساکنین نظامی و ایثارگر هستند گفت: این زمین ها خریداری شده 
است و با گذشت چندین سال شایسته نیست با این مشکلات دست و پنجه نرم کنیم.
این شهروند با بیان اینکه تاریکی شب مشکلات عدیده ای را برای ساکنین ایجاد کرده 
است یادآور شد: دزدها از دیوار ها بالا می روند و مسئولین برای امنیت اینجا چاره ای 
بیاندیشند.یکی از اهالی  شهرک دریا  گفت: سال هاست این شهرک جهت سکونت مردم 
راه اندازی شده  و بالای 1۵0 خانوار زندگی می کنند اما هنوز کاستی های زیادی دراین 
 جا به چشم می خورد واین شهرک همچنان فاقد آب و حتی برق و روشنایی مناسب

 می باشد.دراین دیدار اهالی از مشکلات زیادی سخن گفتند که بعداز سالها سکونت  هنوز 
به قوتش خود پابرجاست و انتظا ردارند که مسئولان در تامین روشنایی ، آسفالت کوچه 

ها ، تامین سرویس های ایاب و ذهاب و فاضلاب  و... تلاش کنند .
 * از محلات بازدید می کنم

 مرادی با حضور در جمع مردم این محله گفت: بنا داریم در بازدیدهای دوره ای تمام 
محلات بندرعباس را از نزدیک دیده و مشکلات را با همراهی و همکاری مردم رفع 
نماییم.مرادی گفت:براین اعتقادیم که مردم لایق بهترین ها هستند ونباید کسی در مشکل 
و مشقت زندگی کند واین وظیفه تمام مسئولان است که برای برطرف شدن مشکلات و 
موانع تلاش کرده و رضایت مردم را جلب نمایند. احمد مرادی نماینده مردم در مجلس 
در گفتگو با مردم در جریان مشکلات این شهرک قرار گرفت و گفت: من به عنوان عضو 
کوچکی از شما مردم مشکلات این شهرک را پیگیری می کنم. نماینده مردم در خانه ملت 

افزود: تمام تلاش نمایندگان استان براین است که بتوانیم با تعامل و همکاری مسئولان ، 
مشکلات مردم و استان را کاهش داده و شرایط بهتری برای زندگی مردم فراهم نماییم 
وبنده سعی می کنم تا حد توان ودر چارچوب قانون برای رفع مشکلات این شهرک 
قدیمی پیگیری های لازم را انجام داده و نتیجه آن را به شما اعلام نمایم.»احمدمرادی« 
نماینده مردم در مجلس قول پیگری مشکلات و برطرف شدن آن ها را به مردم داد و 
گفت: تمام موارد مشکلات شما را پیگیری می کنم و مورد به مورد نتیجه و عمل آن را 

به شما گزارش خواهم داد.
علی زارعی- اردیبهشت سال 99 

- اینجاشهرک دریاست در سه کیلومتری میدان دفاع مقدس به سمت باباغلام در شمال 
شهربندرعباس. تابلو شهرک دریا کوچکی می بینیم که در پشت کرت های دریایی و... 
خودنمایی می کند. یک کیلومتر هم باید از جاده اصلی به داخل شهرک دریا برویم که 
جاده ای بسیار نامناسب وتاریک دارد. ابتدای جاده، راه فریاد می زند که انتهای جاده و 
شهرک درد دارد وفغان است. روزش که اینگونه است، وای به حال شبش . اگردر این 
جاده ناشناخته پای بگذاری، قبض روح می شوی. جاده ای نیمه آسفالته و نیمه خاکی و 
شکسته وبدون شانه و پیاده رو و... است و ناامن در شب ها. آنطور که اهالی می گویند؛ 
گویا در سال 72 قطعات 2۵0متری به کارکنان نیروی دریایی ارتش در بندرعباس داده 
شــده ودر سال 1382 باحضور استاندارو فرماندار وقت بندرعباس و مسئولان دیگر 
کلنگ احداث 1800واحد مسکونی به زمین می خورد و یک شرکت تعاونی مسکن، 
ساخت واحدها را شروع می کند وچهارسال بعد آن شرکت تعاونی مسکن وارد ساخت 
واحدهای مسکن مهر می شود و اینجا را رها می کنند. اهالی خودشان شروع به ساخت 
می کنند و کمتر از نیمی از واحدهای مسکونی وحدود 800 واحدساخته شده که نیمی 
از آنها بدلیل نبود امکانات و شرایط سخت زندگی، فاقد سکنه مانده اند.داخل شهرک و 
اطراف شهرک کوه وتپه هایی به چشم می خورد و به همین دلیل مارو عقرب و... در 
شهرک به وفور وجود دارد و ساکنان بارها مار وعقرب را در خانه و اطراف خانه شان 
کشته اند وبارها موردگزش قرار گرفته اند .درشهرک از مدرسه، خانه بهداشت یا مرکز 
بهداشتی و درمانی خبری نیست. خودساکنان هیئت امنای شش نفره شهرک را تشکیل 
داده اند تاپیگیر امورات شهرک و رفع مشکلات شان باشند. نخاله های زیادی در شهرک 
تخلیه شده است و اهالی می گویند تا قبل از شیوع کرونا حتی تالارها و... پس مانده های 
غذا را اینجا تخلیه می کردند که باعث بیماری می شد. زباله های شهرک را شهرداری 
نمی برد وبرخی در رودخانه و برخی در محلی جمع می کنند ودر همانجا می سوزانند. 
اینجا از مسئولان دولتی، شهرداری، شوراها، نمایندگان مجلس که آنها را فراموش کرده 
اند و مشــکلات شان را برطرف نمی کنند، رضایت چندانی ندارند. اما آن کسی که به 
آنها لطف و محبت می کند و پیگیر رفع مشکلات شان بوده و دردهای شان را دیده و 
با آنها گفتگو کرده را هیچگاه فراموش نمی کنند وقدردان و دعاگویش هستند. پیگیری 
های احمد مرادي را در رفع بخشی از مشکلات شان از جمله نصب دو ترانس برق در 
سال گذشته و یک ترانس در دو سال قبل، روشنایی معابر داخل شهرک، شروع مراحل 
توسعه شبکه آب و.... بسیار اثرگذار می دانند ومی گویند آقای مرادی را به راحتی می 
توانیم ببینیم و پاسخگوی تماس های مان است و خودش در ادارات مختلف حضوری 
یا تلفنی همراهمان بود ودر جلسات حضور داشت و پیگیر رفع مشکلات شهرک بود. 
پس از انتشار سلسله گزارش هایی از وضعیت نابسامان محلات حاشیه ای و بافت های 
فرسوده و... در هفته های اخیر، فرماندار بندرعباس در تدبیری تحسین برانگیز برای رفع 
مشکلات محلات و تامین خواسته های شهروندان، وارد گود عمیق محلات شد و جلسه 
ای را تشکیل داد وقرار شد این جلسات بصورت هفتگی برای رفع چالش های موجود 

در این مناطق برگزار شود.
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پس از انتشار سلسله گزارش هایی از وضعیت نابسامان محلات حاشیه ای و بافت های 
فرسوده و... در هفته های اخیر، فرماندار بندرعباس در تدبیری تحسین برانگیز برای رفع 
مشکلات محلات و تامین خواسته های شهروندان، وارد گود عمیق محلات شد و جلسه 
ای را تشکیل داد وقرار شد این جلسات بصورت هفتگی برای رفع چالش های موجود 
در این مناطق برگزار شود.ساعت 1۵یکشنبه نمایندگان و معتمدین شهرک دریا با فرماندار 
به گفتگو نشستند که یکی از درد هایشان را، مشخص نبودن شهر یا روستا بودن شهرک 
عنوان کردند که به همین دلیل از بسیاری از خدمات شهری محرومند و مسئولان شهری 
آنها را جزو محدوده شهری نمی دانند. در گزارش هایی هم که از این منطقه گرفتیم، آنها 
عنوان می کردند که کاندیداهای شورای شهربندرعباس فقط در زمان تبلیغات انتخابات 
شورای اسلامی شهر به آنجا می روند واز آنها می خواهند که به آنها رای دهند وپس از 
انتخابات، حتی وعده های شان را برای پیگیری رفع مشکلات شان و تعیین تکلیف شدن 
شان مبنی بر شهر یا روستا بودن شان هم فراموش می کنند تا انتخاباتی دیگر.نمایندگان 

شهرک دریا مشکلات آب و برق، جاده دسترسی به داخل شهرک وتاریکی آن، ناامنی 
و سرقت بالا در این شهرک، بلاتکلیفی صدور سند املاک و زمین ها، امکان تخریب 
پل روی رودخانه در رودخانه، تخلیه نخاله ها و.... در شهرک، عدم نصب کنتورهای 
آب علی رغم پرداخت حق انشعاب آب، نوسان برق ونیاز به افزایش ترانس برق، عدم 
خدمات دهی شهرداری علی رغم اینکه پروانه های ساختمانی از شهرداری منطقه یک 
صادر شده و صادرنشدن پایان کار ساختمان های ساخته شده و ... را از جمله مشکلات 
ساکنان این شهرک عنوان کردندکه فرماندار بندرعباس بر تسریع رفع این مشکلات توسط 
دستگاه های اجرایی شهرداری تاکید کرد وگفت : در هفته بعد شهردار منطقه یک وسایر 
دستگاه ها نسبت به انجام مصوبات جلسه و عملکردیک هفته ای نسبت به رفع مشکلات 
این شهرک بایستی پاسخ دهند.  فرماندار بندرعباس گفت:مسائل و مشکلات شهرک دریا 
را با جدیت دنبال خواهیم کردو ادارات  مرتبط نسبت به رفع مشکلات محله سنگ کن و 
شهرک دریا شهر بندرعباس اقدام کنند. فرماندار بندرعباس اظهار داشت: راهداری ضمن 
رفع مشکل راه شهرک دریا، با همکاری شرکت برق منطقه ای بررسی کند راه دسترسی 
به شهرک دریا از چه مسیری آسان تر می شود عبور داد تا امنیت و ایمنی لازم را داشته 
باشد و نتیجه آن را جهت اجرایی نمودن اعلام کند.وی گفت: اداره ثبت اسناد شهرستان در 
خصوص صدور سند مالکیت اهالی شهرک دریا با جدیت ورود کند و همچنین شهرداری 
منطقه 1 نسبت به صدور پایان کار ساختمان ها در شهرک دریا که قبلا پروانه ساختمانی 
برای آنها صادر کرده، اقدام نماید.وی بیان داشت: ضرورت دارد شهرداری منطقه 1 ضمن 
بازدید مستمر از محلات قدیمی و بافت های فرسوده محدوده خود از جمله سنگ کن، 
شهرک توحید، نخل ناخدا، شهرک دریا و... نسبت به پاکسازی این محلات، خصوصا 
محله ســنگ کن اقدام کند و طراحی طرح تفصیلی محلات را انجام و معابر محلات 

قدیمی را آسفالت نماید.
* دومین جلسه هفتگی جهت پیگیری و بررسی مشکلات_ 
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دومین جلسه هفتگی فرماندار بندرعباس جهت پیگیری و بررسی مشکلات شهرک دریا 
در تاریخ 30  اردیبهشت ماه با حضور مدیران و نمایندگانی از شهرداری ، ثبت اسناد و 

املاک، شورای شهر، راهداری، توزیع برق و نمایندگان این شهرک برگزار شد.
فرماندار بندرعباس در این جلسه با بیان اینکه این جلسات بصورت هفتگی برای پیگیری 
رفع مشکلات محلات برگزار خواهد شد؛ اظهار داشت: خود را مدیون مردم می دانم و 
بایستی تلاش کنیم مشکلات ساکنان محلات بندرعباس را با استفاده از ظرفیت های 
مختلف برطرف کنیم.عزیزاله کناری گفت: مسائل و مشکلات محلات را با جدیت دنبال 
خواهیم کرد.کناری گفت: اداره راهداری شهرستان ضمن بررسی لازم، در هفته جاری 
نسبت به اصلاح راه شهرک دریا با رفع خرابی ها و پاکسازی درختان در مسیر اقدام کند.

فرماندار بندرعباس تصریح کرد: اداره ثبت در خصوص مشکل سندهای شهرک دریا 
بررسی و پیگیری های لازم را انجام دهد و شهرداری نیز برای ساختمان هایی که قبلا 
از شهرداری پروانه ساختمانی اخذ کرده اند، پایان کار صادر کند.کناری گفت: پیگیریم که 
هرچه سریعتر کد آبادی شهرک دریا هم صادر شود تا بخشی از مشکلات این شهرک 
را بتوانیم سریع تر برطرف کنیم.وی تصریح کرد: اداره برق هم روشنایی مسیر ورودی 

شهرک دریا را تامین کند. 
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 مشکلات تمام نشدنی و طاقت فرســای زندگی در شهرک دریا امان اهالی را بریده 
اســت.در ادامه گزارشات قبل که بازگو کننده مشکلات شهروندان محلات محروم از 
 امکانات شهروندی بندرعباس بود، در این شماره از روزنامه دریا به سراغ شهرک دریا 
 می رویم که ساکنان آن از مشکلات نوسانات برق، قطعی و کم بودن فشار آب، نبود پارک

  و فضای سبز برای بازی کودکان، سرقت وعدم امنیت در این منطقه و زباله های انباشته شده 
و عدم رسیدگی شهرداری به این زباله ها شاکی و گله مند بودند.پس از انتشار سلسله 
گزارش هایی از وضعیت نابسامان محلات حاشیه ای و بافت های فرسوده و... فرماندار 
بندرعباس در تدبیری تحسین برانگیز برای رفع مشکلات محلات و تامین خواسته های 
شهروندان، وارد گود عمیق محلات شد و جلسه ای را تشکیل داد و قرار بر این شد که 
به مشکلاتشان رسیدگی شود .حال در این گزارش بررسی می شود که با گذشت مدتی 
از تشکیل این جلسات آیا مشکلاتشان بر طرف شده است یا خیر ؟ تنگسیری یکی از 
ساکنان این منطقه می گوید: پس از جلسه ای که با فرماندار جهت حل مشکلات این 
شهرک برگزار شد، تنها به مسئله ی برق و آب ما رسیدگی شد و 80 درصد مشکلات 
آب و برقمان برطرف شد اما همچنان با نوسانات برق روبه رو هستیم. در خصوص آب 
هم در حال نصب کنتورها هستند اما در 20 درصد خانه ها هنوز توسعه شبکه صورت 
نگرفته است. این یک پروژه ای است که باید کامل به اتمام برسد و تمام خانه های شهرک 
را شــامل شود نه فقط 80 درصد آن را!! با این حال20 درصد خانه ها همچنان فاقد 
امکانات آب هستند .بیل مکانیکی اداره آب حدود یک ماه اینجا افتاده است و کارگران 

نیز یک ماه است اینجا مستقر شده اند اما هیچ کاری در خصوص توسعه شبکه 20 درصد 
از خانه ها انجام نداده اند .او در مورد مشکلاتی که همچنان پا برجاست به فضای سبز، 
جاده و مسیر رفت و آمد، نبود مدرسه و مرکز بهداشت، روشنایی منطقه، صدور سند خانه 
ها زباله ها و.... اشاره می کند.او می گوید مردم نسبت به عدم رسیدگی به این مشکلات 
گله مند هستند صبرشان به سر رسیده است و زندگی در بی امکاناتی برایشان طاقت 
فرسا است.وی ادامه داد: ما به یک مسئول مستقیم از جانب فرماندار نیازمند هستیم تا 
پیگیر مشکلاتمان باشد و آن ها را به فرماندار انتقال دهد. پیگیری ساکنین در ادارات آن 
هم در این شرایط کرونایی برایشان سخت است .تنگسیری ادامه می دهد: راه ارتباطی 
ما که از خیابان اصلی تا شهرک کشیده شده است بسیار ناهموار است وقسمت هایی از 
آسفالت آن به دلیل سیل های گذشته کنده شده و از بین رفته است .ساکنین شهرک با 
 کمک تعاونی توانستند خود، قسمتی از آن را مرمت کنند اما همچنان نیازمند رسیدگی 
و باز سازی است چراکه بیشتر مشکلاتمان از جاده ی نا هموار و خراب این منطقه نشأت 
می گیرد .وی اظهار کرد: در جلسه ای که 2 ماه پیش با فرماندار تشکیل شد قرار بر این 
شد مسیر رفت و آمد اصلی مشخص و نقشه و طرح آن مطرح و پروژه اجرایی آن شروع 
شود اما تا کنون اقدامی از سوی راهداری صورت نگرفته است و تنها اقدامی که از سوی 
راهداری صورت گرفت آوردن 2 کامیون آسفالت سرد بود که هیچ فایده ای هم نداشت. 
وقتی پیگیر شدیم و به مهندسین اداره راهداری مراجعه کردیم گفتند امکانات ما در همین 
حد است و بیشتر از این وسعمان نمی رسد که به شما در این خصوص امکاناتی ارائه 
دهیم .او با اشاره به وجود مار و عقرب در این منطقه گفت: تا زمانی که جاده ها و کوچه 
ها خاکی باشد مشکل مار و عقرب در اینجا همیشگی و پایان ناپذیر است. اگر جاده و 
کوچه ها آسفالت شود شاید کمتر با این مشکل مواجه شویم یا حداقل مرکز بهداشتی 
در شهرک احداث شود تا در صورت عقرب گزیدگی یا مار گزیدگی بتوانیم خود را 
به موقع به پزشک برسانیم چرا که ما برای رفتن به بیمارستان یا دکتر باید مسیر شهرک 
تا مرکز شهر یا منطقه آبشورک را طی کنیم که با وجود جاده و راه ناهموار رفت و آمد 
کار مشکلی است . متاسفانه این منطقه حتی فاقد امکانات حمل و نقل عمومی مانند 
خط واحد و تاکسی است که این مشکل هم به مسئله ناهمواری جاده باز می گردد . 
خط واحد تا آبشورک، که اصلا مشخص نیست که آیا روستا است و یا جز مناطق 
شهری محسوب می شود؛ می رود اما به دلیل خراب بودن جاده اصلی تا شهرک دریا 
قبول نمی کنند برای ما خط واحد بفرستند. می گویند اول مسیرتان را درست کنید . با 
این وجود اگر کسی خودش خودرو شخصی نداشته باشد باید به کرایه های سنگین 
آژانس ها تن دهد آن هم در این وضعیت تورم اقتصادی که کمرشکن است .ماشین 
های شهرداری برای جمع آوری زباله ها به این منطقه نمی روند گویا به نظر آنها این 
منطقه اصلا وجود خارجی ندارد یا جزئی از شهر به حسابش نمی آورند. این منطقه 
شامل امکانات شهری آب و برق می شود که نشان می دهد باید جزء شهر باشد. اما 
از آن طرف شهرداری به آنها خدماتی نمی دهد و آنرا جزء شهر و مشمول امکانات 
شهرداری نمی داند.تنگسیری در این خصوص می گوید:مردم برای انباشته نشدن زباله 
ها آن ها را می سوزانند و یا با وجود شرایط بد کرونایی زباله ها را در صندوق عقب 
ماشین گذاشته و به شهر می روند تاآشغال ها را درون شهر در سطل های زباله بریزند .
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متاسفانه بی تدبیری های سال های اخیر باعث شده است که وضعیت محلات روز 
به روز بدتر شود وساکنان از کمترین امکانات محروم شوند. استانداری شهرداری، راه 
وشهرسازی، بهزیستی، کمیته امداد، اداره برق، مخابرات و... در حق ساکنان این مناطق 
در ادوار مختلف اجحاف کرده اند که وضعیت این محلات اینگونه اســت. در برزخ 
شهر و روستا بودن این محله مانند شهرک دریا و بی توجهی به نیازهای این مناطق 
ادامه دارد.آیا مسئولان می توانند یک هفته در اینگونه محلات زندگی کنند واز میان 
فاضلاب و ســینه کش کوهها، معتادان و... رفت وآمد کنند وفرزندان شان را در این 

مدارس ثبت نام کنند و کودکان دلبندشان در میان فاضلاب و کوچه های تاریکی که 
به پاتوق معتادان و مواد فروشان و اراذل و... تبدیل شده اند، بازی کنند و حتی گذر 
داشته باشند. آقایان مسئول که بایستی پاسخگوی مسئولیت تان باشید و کوتاهی ها را 
پاسخ دهید، این جمله مولا امیرالمؤمنین علی )ع( را به خاطر داشته باشید که فرمودند: 
» آنچه برای خود می پسندید، برای دیگران هم بپسندید وآنچه برای خود نمی پسندید، 
برای دیگران هم نپسندید.« مسئولان بجای شعار دادن برای رفع مشکلات این مناطق، 
لطفا فقط اقدام و عمل داشته باشند و با شعارهای بی عمل، مردم را بیش از پیش بی 
اعتماد نکنید .تا اینجا قسمت هایی از سلسله گزارش هایی که تا به امروز در خصوص 
مشکلات شهرک دریا و محلات حاشیه نشین تهیه و منتشر شده بود خواندید.پس از 
گذشت 11 ماه از آخرین گزارش و پیگیری باری دیگر به سراغ شهرک دریا رفتیم تا 
از حال و احوال این روز های ساکنین آن با خبر شویم اما در کمال تعجب و بر خلاف 

تصور متوجه شدیم حتی کوچک ترین مشکلات همچنان به قوت خود باقی است.
ابراهیم پورغلام که یکی از معتمدین شهرک دریا است و مشکلات شهرک را پیگیری 
می کند، با بیان اینکه ما دیگر از پیگیری های بی ســرانجام خسته شده ایم؛ گفت : 
مشکلات همچنان به قوه ی خود باقیست. آنقدر که در ادارات به دنبال این مسئول و 
آن مسئول دویدیم و به نتیجه نرسیدیم دیگر خسته شده ایم. جلسه های زیادی تشکیل 
می شود، وعده های زیادی نیز داده می شود اما نتیجه ی آن فقط امید واهی است و 
هیچ اقدامی صورت نمی گیرد .پورغلام ادامه داد: با توجه به گفته مسئولین بزرگ ترین 
مشکل شهرک دریا نداشتن کد آبادی است که برای خدمات رسانی به این منطقه باید 
به آن تعلق گیرد به همین دلیل هیچ یک از ادارات از جمله اداره برق، آب و فاضلاب، 
شهرداری و ....  خدماتی به این منطقه نمی دهند.وی ادامه داد: حدود 6 ماه پیش 
فرمانــدار  قول دادندکه پیگیری های لازم برای گرفتن کد آبادی این منطقه را در 
دستور کار قرار خواهند داداما خبری نشد . مجددا که پیگیر شدیم گفتند نامه اش را 
زدیم و منتظر مصوب شدن آن هستیم. اما این انتظار هنوز به پایان نرسیده است و تا 
وقتی این کد به این منطقه داده نشود هیچ یک از ارگان ها خدماتی به ما نمی دهند 
برای مثال بخشی از خانه های شهرک که کامل شده اند به انشعاب آب و برق نیاز 
دارند اما ارگان ها و ادارات  همکاری نمی کنند .ابراهیم پور غلام گفت: چندین بار 
با استاندار هرمزگان صحبت کردم و از او خواستم مشکلات منطقه را پیگیری کنند و 
به خواسته ی ایشان لیستی از مشکلات منطقه را برایشان فرستادم اما هنوز جوابی از 
سوی ایشان دریافت نکرده ام .وی افزود: قبل از انتخابات نیز با فرماندار جلسه ای 
داشتیم که طی این جلسه صحبت هایی شد، قول هایی داده شد که پس از انتخابات 
اقداماتی در خصوص جاده،برق و آب و ... صورت گیرد، اما هنوز از عملی شدن آن 
وعده ها خبری نشده است  . وی تصریح کرد: در حال حاضر حدود 3۵0 خانوار 
در شهرک ساکن هستند که اگر تعداد اعضای آن ها را 4 نفر در نظر بگیریم جمعیتی 
حدود 1۵00 نفر در این شــهرک زندگی می کنند که از این تعداد 270 خانوار از 
برق بهره مندند و 160 خانوار از آب بهره مندند و ما بقی از آب و برق محرومند و 
از همسایه خود آب و برق گرفته اند تا بتوانند در این خانه ها زندگی کنند.وی ادامه 
داد: آن زمان که کلنگ احداث این شهرک زده شد و تعاونی شروع به ساخت خانه 
ها کرد مسئولین کجا بودند که جلوی ساخت این خانه ها را بگیرند که مردم در  این 
خانه ها ساکن و گرفتار این مشکلات  نشوند ؟ چرا قبل از احداث به فکر گرفتن 
کد آبادی برای این منطقه نبودند؟ چرا حالا بعد از گذشت یک دهه که از ساخت 
این شهرک می گذرد بحث گرفتن کدآبادی به میان آماده است ؟ جدای از این تاخیر 
در بیان این مسئله چرا حالا کاری انجام نمی شود ؟  زندگی بدون امکانات در این 
منطقه که کم از بیابان ندارد آن هم این همه سال حق مردم نیست. ساکنین شهرک 
دریا واقعا صبر ایوب دارند که تا کنون با وجود این مشکلات زندگی خود را گذرانده 

اند البته چاره ی دیگری نیز نداشتند .

 روزنامه دریا مشکلات شهرک دریا را  پیگیری  کرد

 فاصله طولانی حرف تا عمل مسئولین

  آگهی مزايده بانک كشاورزی استان هرمزگان
مدیریت امور شعب بانک در استان هرمزگان  در نظر دارد املاک مازاد بر نیاز خود را بشرح ذیل از طریق مزایده عمومی بفروش برساند ، متقاضیان می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر ، بازدید از املاک و دریافت اسناد مزایده و تسلیم پیشنهاد از تاریخ انتشار آگهی حداکثر تا پایان وقت اداری مورخ 
1400/05/11 همه روزه به جز ایام تعطیل از ساعت 9 الی 12 به مدیریت بانک کشاورزی استان هرمزگان به آدرس : بندرعباس -کوی فرهنگیان -نبش چهار راه فرهنگیان  مراجعه و اسناد مزایده را دریافت نمایند و یا با شماره تلفن های 33336191-33350100) واحد حقوقی (تماس حاصل فرمایند 

.آخرین مهلت تحویل پاکت های پیشنهاد قیمت به همراه سایر مستندات ساعت 12 روز شنبه مورخ 1400/05/11و بازگشایی پاکت ها مورخ 1400/05/14 در محل مدیریت صورت می گیرد .

توضیحات و شرايط مزايده:
  1 –مبلغ سپرده شرکت در مزایده معادل 5 % مبلغ پایه مزایده مندرج در آگهی می باشد که باید بصورت نقدی )واریز به حساب بانک کشاورزی و   بلوکه توسط شعبه(و  یا طی یک فقره چک تضمینی همراه اسناد مزایده ارائه گردد.2-بانک در رد یا قبول یک یا تمامی پیشنهادها مختار می باشد و صرف شرکت در مزایده و ارائه پیشنهاد دلالت بر 
قبول بانک ندارد و قبول پیشنهاد خریدار منوط به ابلاغ کتبی به وی خواهد بود و شرکت کنندگان حق هیچگونه اعتراضی نخواهند داشت.3-کلیه املاک با وضع موجود واگذار می گردد . لذا برای املاکی که دارای متصرف می باشند ، تخلیه و خلع ید و رفع تصرف برعهده خریدار می باشد . 4-مطالبات تامین اجتماعی ، دارایی , شهرداری , رفع بازداشتی 
های احتمالی بعد از سند رهنی، حق الوکاله وکیل و غیره مربوط به ملک چه رقم آن مشخص باشد چه نباشد برعهده برنده مزایده می باشد. در این راستا لازم است قبلاً خریدار از وضعیت بدهی های احتمالی ملک به سازمانهای مرتبط اطلاع کامل پیدا کرده و با آگاهی کامل اقدام به پیشنهاد خرید نماید.4-شرایط پرداخت ، نقدی و یا اقساطی در 
قالب تسهیلات اجاره بشرط تملیک با سود مربوطه )در خصوص املاکی که اقساطی واگذار می گردد( می باشد.تبصره1:در فروش اقساطی حداقل 10% مبلغ پیشنهادی باید بصورت نقدی پرداخت و مابقی طی تسهیلات اجاره بشرط تملیک با حداکثر نرخ مصوب شورای پول و اعتبار و مدت باز پرداخت حداکثر  5 سال می باشد.تبصره2: اولویت با 
خریدار نقدی و بالاترین قیمت  می باشد.تبصره 3: فروش املاک مسکونی و تجاری کلاً بصورت نقدی می باشد.5- سایر شرایط و تعهدات متقاضی شرکت در مزایده در اسناد مزایده ) فرم شرکت در مزایده و پیشنهاد قیمت( درج گردیده که باید پس از تهیه اسناد از بانک کشاورزی نسبت به تکمیل و امضاء آنها اقدام و کلیه اسناد را در پاکت مهر و 
موم شده به بانک تحویل نماید.6-مکان و زمان دریافت و تحویل اسناد مزایده : بندرعباس-بلوار ابن سینا-نبش چهارراه فرهنگیان-مدیریت بانک کشاورزی استان هرمزگان و حداکثر تا پایان وقت اداری مورخ 1400/05/11 می باشد.7-مکان و زمان بازگشایی پاکت ها و اعلام نتیجه:  حداکثر ظرف مدت دو ماه نتیجه مزایده به برندگان اعلام می 
گردد.8-بازدید از املاک مورد مزایده برای کلیه شرکت کنندگان الزامی است. بدیهی است در صورت عدم بازدید کلیه عواقب آن برعهده متقاضی خرید می باشد.9-ملاک شرکت در مزایده دریافت ، تکمیل و تسلیم فرم شرکت در مزایده و پیشنهاد قیمت و تضمین سپرده شرکت در مزایده به مدیریت بانک کشاورزی استان هرمزگان و اخذ رسید 
می باشد.10-املاکی که عرصه آنها واگذاری امور اراضی می باشد)عرصه دولتی( بانک تکلیفی درانتقال رسمی سند اجاره ملک ندارد و بانک صرفاً نسبت به معرفی خریدار به مدیریت امور اراضی استان بعنوان جانشین در عرصه اقدام می نماید و مسئولیت پرداخت بدهی های احتمالی ملک به سازمان مذکور و غیره جهت اخذ سند اجاره رسمی ملک 
و پرداخت کلیه هزینه های مرتبط با خریدار می باشد.11-بانک تعهد و تکلیفی در خصوص انتقال پروانه بهره برداری و سایر امتیازات ملک )آب و برق و تلفن و پروانه چاه و غیره ( را ندارد و کلیه عواقب و هزینه های نقل و انتقال آن در هر زمان بر عهده خریدار می باشد.12-درفروش املاک صنعتی و تولیدی که دارای ماشین آلات می باشند ارائه 

تضمین کافی به میزان ارزش ماشین آلات در واگذاری اقساطی الزامی می باشد.13-هزینه خرید اسناد مزایده 1/000/000 ریال می باشد .

  روابط عمومی مديريت شعب بانک كشاورزی استان هرمزگان

رديف 
1

2

توضیحات
ملک تخلیه و دراختیار بانک می باشد –فروش با وضعیت 

موجود-اخذ مجوزهای مربوطه برای فعالیت و غیره با 
خريدار- بانک صرفا نسبت به انتقال سند اقدام می نمايد .

ملک در اختیار مالک سابق می باشد- فروش با وضعیت 
موجود -تخلیه با خريدار

قیمت پايه )ريال (

26,565,725,000

7,350,000,000

كد ملک

2197

5776

آدرس ملک
  میناب- دوراهی گوربند 

كرمان -شهرک باهنر -خیابان ظفر 
-ساختمان نور -طبقه اول
-كد پستی 7618695883

           نوع و میزان مالکیت  
ششدانگ عرصه و اعیان و ماشین آلات كارخانه شیر

ششدانگ عرصه و اعیان

كاربری 
صنعتی  

آپارتمان مسکونی

      پلاک ثبتی     
پلاكهای 403 و1773 فرعی از 1063 اصلی

              2527 فرعی از 4 اصلی  

 مساحت) مترمربع(
4546/15
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شناسه آگهی : 1165207

راه اندازی مرکز »دانش« در بندرعباس

بازیافت نباید یک شعار باشد باید تلاش کنیم 
یک فرهنگ شود



روابط عمومی 
گوشت ماهی و میگو، حاوی چربی های مفید، پروتئين مرغوب   و  ويتامين های گوناگون است شیلات هرمزگان 

جهان

تیراندازی در واشنگتن ۴ زخمی بر جای گذاشت
  تیراندازی خارج از اســتادیومی در شــهر »واشنگتن دی سی« 
پایتخت آمریکا حین بازی دو تیم بیســبال، چهار مجروح و موجی 
از ترس را در بین تماشــاگران این مسابقه بر جای گذاشت.پلیس 
»واشنگتن دی سی« اعلام کرد که 4 نفر در خارج از استادیوم بیسبال 
»نشنالز پارک« در این شهر مورد اصابت گلوله قرار گرفتند. پلیس 
همچنین اضافه کرد این تیراندازی متوقف شده و تحقیقات در این باره 
در حال انجام است.با شنیده شدن صدای شلیک گلوله، از هواداران 
که به شدت مضطرب شده بودند خواسته شد که استادیوم را در میانه 
بازی دو تیم »واشــنگتن نشنالز« و »سان دیگو پادرز« ترک کنند و 
بازی ایــن دو تیم نیمه کاره ماند.هنوز اطلاعات دقیقی از علت این 
تیراندازی در دســت نیست.پیشتر در همین شهر در پی یک حمله 
مســلحانه، یک دختر بچه 6 ساله کشته و چند تن دیگر نیز زخمی 
شدند.»آشان بندیکت« معاون رئیس پلیس واشنگتن اعلام کرد که 
دختر بچه مذکور به بیمارستان منتقل شد ولی بر اثر شدت جراحت 
نهایتاً جان خود را از دست داد.همچنین گفته می شود در جریان این 
حادثه، دستکم ســه مرد جوان و دو زن نیز زخمی شده اند.به گفته 
پلیس هنوز انگیزه این حمله مشــخص نبوده و هیچ متهمی نیز در 
این پرونده بازداشت نشده است.آزادی حمل سلاح گرم، در دسترس 
بودن و فروش انواع مختلف آن در فروشگاه ها در آمریکا سبب شده 
تا اغلب مردم اسلحه شخصی در اختیار داشته باشند و به همین علت 
آمار قتل و کشــتار در این کشور با استفاده از سلاح گرم بسیار بالا 

است.

رهایی دخترسرکش
 بدست پدرو مادرش در جزیره برهوت

  دختر 13 ساله چینی که بدست مادر و پدرش در جزیره برهوت 
در شــاندونگ رها شــده بود به کمک ماهیگیران نجات یافت. این 
زوج که از رفتار یاغی گری دخترشــان خسته شده بودند او را در 
جزیره بیابانی رها کرده تا وی را تنبیه کرده و به دخترشــان درس 
زندگی و سختی و ناملایمات زندگی را بدهند.به گفته این زوج این 
دختر مدرســه را رها کرده  و تمام مدت در اتاق خود می ماند و به 
حرفهــای پدر و مادرش گوش نمــی داد و به همین دلیل آنها برای 
تنبیه و آموزش درست او را با خود به جزیره برده و رهایش کردند.
جزیره بیابانی که دختر در آن رها شده یک کیلومتر با شهر ساحلی 
فاصله داشــته است این ساحل خالی از ســکنه و آب و برق بوده 
است. این دختر مدت 2 روز در جزیره مانده تا اینکه از ماهیگیران 
رهگذر کمک گرفته است و آنها به او آّب و بیسکوئیت داده و دختر 
را به شــهر برده اند.به گفته این زوج که دختر خود را از اداره پلیس 
با اکراه به خانه شان باز می گرداندند به ماموران گفتند دخترشان در 
این دو روز بالغ شــده و به همین روش می توان دختر سرکش خود 

را ادب کرده اند.
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حوادث

  
از روزی که پدرم با زن دیگری ازدواج کرد، من و برادرم دچار ضربه  

روحی شدیدی شدیم به گونه ای که برادرم ما را رها کرد و به دنبال 
سرنوشــت خودش رفت و من هم ... نوجوان 1۵ساله ای که مدعی 
بود ازدواج دوم پدرش زندگی آن ها را آشــفته کرده اســت، با بیان 
ایــن که دیگر نمی تواند رفتارهای تحقیرآمیز نامادری اش را تحمل 
کند، به کارشــناس اجتماعی کلانتری گفت: 10ساله بودم که مادرم 
را بــه خاطر یک بیماری صعب العلاج از دســت دادم. مرگ مادرم 
ضربه روحی شــدیدی به من و خانــواده ام وارد کرد چرا که او زنی 
 مهربان و فداکار بود که حتی جانش را برای آسایش و آرامش ما فدا 
 می کرد. پدرم چون اوقات بیشتری را برای کار در بیرون از خانه به سر 
می برد، مادرم همه کارهای من و برادرم را علاوه بر امور خانه داری 
 انجــام می داد به طوری که حتی از تکالیف مدرســه من نیز غفلت 
نمی کرد.  خلاصه با درگذشــت مادرم، زندگی ما زیر و رو و ضربه 
روحی شدیدی به من وارد شد. هنوز یک سال بیشتر از فوت مادرم 
نگذشته بود که اطرافیان برای پدرم آستین بالا زدند و طوری وانمود 
می کردند که پدرم باید به خاطر ســر و ســامان دادن به این زندگی 
آشفته ازدواج کند تا من و برادرم نیز از انزوا و افسردگی خارج شویم. 
بالاخره پدرم با زن جوانی ازدواج کرد. برادرم که نمی توانست حضور 
نامادری را تحمل کند، خانه مجردی اجاره کرد و به دنبال سرنوشت 
خودش رفت. من هم که هنوز ماجرای از خودگذشتگی های مادرم 
را به خاطر داشــتم، سعی می کردم به نامادری ام نزدیک تر شوم اما 
او هیچ علاقه ای به من نداشت. با آن که مادرم همه اعضای خانواده 
را دور یک سفره جمع می کرد و اجازه نمی داد کسی به تنهایی غذا 
بخورد اما نامادری ام غذای من را داخل سینی می گذاشت تا به اتاقم 
بروم و مزاحم او و پدرم نشوم. کار به جایی رسید که با نصب یک پرده 
در اتــاق پذیرایی حتی محل رفت و آمد مرا نیز جدا کرد. رفتارهای 
ناشایســت نامادری ام به گونه ای بود کــه دیگر آداب اجتماعی از 
خاطرم رفت و به نوجوانی خجالتی و گوشه گیر تبدیل شدم. با آن که 
بارها برایش هدیه خریدم تا مرا دوست داشته باشد اما او فقط پدرم را 
می دید و اهمیتی به من و برادرم نمی داد. از سوی دیگر پدرم نیز غرق 
در احساسات و عواطف خودش بود و نمی خواست همسرش آزرده 

خاطر شود. حالا دیگر تحمل این رفتارها را ندارم و ... 

 هدیه ای برای نامادری!
سرویس حوادث// مرد جوانى که پس از قتل هولناک دختر 
پنج ساله اش، دست به خودکشى زده بود درحالى با حضور 
اتفاقى برادر کوچکــش از مرگ نجات یافت که با چند برگ 
دست نوشته، از این جنایت وحشــتناک رمزگشایى کرده 

است. 
  عقربه های ســاعت حدود 21 جمعه شــب را نشان می داد که 
بوی شــدید گاز شهری، پســر جوان را به سوی واحد آپارتمانی 
در خیابان شــقایق 17 کشاند. او که احساس می کرد بوی گاز از 
منزل برادرش در طبقه همکف منتشــر می شــود، بی درنگ وارد 
خانه شــد و با دیدن اوضاع غیرعادی خانه به طرف شیرهای گاز 
دوید و ســه شیر گاز را بست که به شدت گاز شهری از آن بیرون 
می زد. او نگاهی به درون تک اتــاق واحد آپارتمانی انداخت و 
با مشــاهده پیکر برادر و برادرزاده اش که کف اتاق افتاده بودند، 
هراســان و مضطرب خود را به داخل اتاق رساند. او وحشت زده 
فرانک پنج ســاله را به آغوش گرفت و به ســمت حیاط خلوت 
پشت ساختمان دوید تا شاید با رسیدن اکسیژن به دخترک از مرگ 
نجات یابد اما وقتی دید »فرانک کوچولو« تکان نمی خورد لحظه 
ای به فکر فرو رفت و سپس ماجرا را به پلیس 110 گزارش داد. 
دقایقی بعد نیروهای امــدادی اورژانس 11۵ در حالی خود را به 
شــهرک نوید )کشف رود( رساندند که گروهی از نیروهای ورزیده 
تجسس کلانتری سپاد نیز عازم محل وقوع این حادثه تلخ بودند.
بــا ورود نیروهای امدادی و پلیس به واحد آپارتمانی، مشــخص 
شد دختر پنج ساله ساعتی قبل جان باخته است اما پدر 3۵ ساله 
هنوز نفس می کشــد بنابراین بلافاصله پیکر نیمه جان »فراز« در 
حالی به مرکز درمانی انتقال یافت که چند برگ دست نوشته باقی 
مانــده از وی بیانگر وقوع جنایتی هولناک بود. در ابتدای یکی از 

برگ هــای این نامه بلند بالا که با عبــارت »من »فراز-ب« در 
جمعه 1400.4.2۵  به...« شروع شده است ،از کشتن فرزندش با 
خوراندن 20 سی سی شربت  متادون به دلیل اختلافات با همسرش 
پرده برمی دارد. بنابراین گزارش، با لو رفتن ماجرای قتل »فرانک 
کوچولو« به دســت پدر ســنگدل، بلافاصله )جانشین کلانتری(، 
مراتب را به قاضی ویژه قتل عمد مشهد اطلاع داد و بدین ترتیب با 
توجه به اهمیت و حساسیت موضوع، بی درنگ قاضی شبانه عازم 
محل وقوع جنایت شد. بررسی های مقدماتی و میدانی مقام قضایی 
بیانگر آن بود که آثار بریدن شاهرگ هر دو دست »فرانک ۵ ساله« 
نیز روی دستان کوچک وی خودنمایی می کند! این موضوع نشان 
می داد که پدر معتاد بعد از خوراندن مقدار زیادی شــربت متادون 
به فرزند بی گناهش، شــاهرگ او را با تیغ اصلاح زده است تا از 
مرگ وی مطمئن شــود اما دخترک قبل از آن جان به جان آفرین 
تسلیم کرده بود! در همین حال مطالعه چند برگ دست نوشته به جا 
مانده از قاتل توسط قاضی زرقانی، راز این جنایت بر اثر اختلافات 
شــدید خانوادگی را نیز فاش کرد. بدیــن ترتیب با اهمیت یافتن 
ماجرای وحشتناک قتل دختر پنج ساله، گروهی از کارآگاهان اداره 
 جنایی پلیس آگاهی خراسان رضوی وارد عمل شدند وتحقیقات 
گسترده ای را با دســتورات ویژه قاضی آغاز کردند.در بخشی از 
دســت نوشــته های قاتل که در صحنه جنایت باقی مانده، چنین 
آمده اســت که »من »فراز« هستم و با حدود 20 سی سی متادون 
بچه ام را کشــتم، چون مادرش ما را تنها گذاشت و از خانه فرار 
کرد و به شــهرک نوده رفت! به او گفتم بچه من وابستگی عجیبی 
به تو دارد و بدون تو نمی تواند نفس بکشــد، اگر نباشــی دق می 
کند! نــرو! نزد بچه ات بمان! اما او ول کــرد و رفت. الان هم در 
بولوار نجفی تحت حمایت خلافکاری معروف به »خالدار« و کسی 

 قرار دارد که نام او را »جو« در گوشــی تلفنم ذخیره کرده ام و ... 
آن ها پول های همســرم را بالا کشیده اند اما او آن ها را انتخاب 
کرد و مرا با بچه ای تنها گذاشــت که بدون مادر صبر نمی کند! او 
در ادامه خطاب به همسرش نوشــته است »ر« تقاص این کار را 
پس می دهی و من هم که می خواهم پشــت سر بچه ام بمیرم همه 
اش به خاطر توســت! قاتل »فرانک کوچولو« همچنین ادعا کرده 
است: تلاش کردم تا همسرم را به خانه بازگردانم حتی به او اجازه 
دادم در خانه »شیشــه« بکشد! ولی باز هم با همان سابقه داران و 
خلافکاران رفت! با توجه به رمزگشایی از این جنایت وحشتناک، 
گروهی از نیروهای تجسس کلانتری، با راهنمایی ها و دستورات 
محرمانه قاضی ماموریت یافتند .درباره وضعیت اجتماعی افرادی 
که در دســت نوشته مذکور از آن ها نام برده شده است، رصدهای 
اطلاعاتی صورت گیرد. از سوی دیگر نیز بررسی ها نشان داد متهم 
3۵ ساله از مرگ نجات یافته و حال وی رو به بهبود است بالاخره 
از زوایای پنهان این قتل هولناک رمزگشــایی شد و بدین ترتیب 
گروه ورزیده کارآگاهان اداره جنایی نیز بررســی های تخصصی 
خود را درباره چگونگــی وقوع این جنایت در حالی آغاز کردند 
که تحقیقات فنی آنان نشان می داد مرد 3۵ ساله ابتدا با خوراندن 
شربت متادون که شیشــه های آن داخل اتاق افتاده بود، دخترش 
را به حالت اغما کشــانده و سپس تلاش کرده است با تیغ اصلاح، 
شــاهرگ دســتان او را بزند اما به خاطر این که دختر کوچک به 
دلیل عوارض ناشی از شربت متادون، توان فریاد کشیدن نداشت، 
حتی زمانی که پدر سنگدل تیغ را بر دستان او می کشید، نتوانست 
با فریاد کوتاهی حتی »مادرش« را صدا کند یا برای آخرین بار به 
چشمان پدرش نگاه کند! شاید ... براساس این گزارش، تحقیقات 

بیشتر در این باره همچنان ادامه دارد.

پدر سنگدل بعد از خوراندن شربت متادون، شاهرگ دخترش را زد!

سرویس حوادث// پســر جوان که به اتهام قتل پدرزنش به قصاص 
محکوم شــده بود، با اعتراض به حکم خود یک بار دیگر در شــعبه 

هم عرض محاکمه شد.
  رســیدگی به این پرونده از دو ســال قبل با گزارش قتل مردی 60 ساله از 
سوی دامادش در منطقه شــهریار آغاز شد.بررسی اولیه حاکی از آن بود که  
تازه داماد خانواده به نام داوود با اسلحه به پدرزنش شلیک کرده و او را کشته 
است. در ادامه مأموران موفق شدند مخفیگاه متهم را شناسایی و او را دستگیر 
کنند که وی پس از دستگیری عنوان کرد به عمد شلیک نکرده است.پس از آن 
مأموران همسر متهم را مورد بازجویی قرار دادند و او در تشریح ماجرا گفت: 
چند وقت پیش پســری مزاحم خواهرم شد و من موضوع را به داوود نگفتم 
چون می دانستم ممکن است عصبی شود. اما بالاخره فهمید و روز حادثه داوود 
مقابــل خانه مان آمد و من و خواهرم را تهدید کرد و بعد هم به ســمت پدرم 
شلیک کرد و گریخت. او دروغ می گوید که به عمد این کار را نکرده است اگر 
عمدی در کارش نبود، چرا اسلحه با خودش آورده بود؟! با تکمیل تحقیقات 
و صدور کیفرخواســت پرونده برای رسیدگی به شعبه 4 دادگاه کیفری استان 
تهران فرستاده شد. در جلسه رسیدگی به این پرونده اولیای دم خواستار صدور 
حکم قصاص شدند. سپس متهم به جایگاه رفت و گفت: آن روز مقابل خانه 
پدر زنم رفته بودم تا  شماره پسری را که مزاحم آنها شده بود، بگیرم. من برای 

ترساندن آنها اسلحه همراه برده بودم و به سمت در خانه شلیک کردم اما گلوله 
ناخواسته به پدر زنم خورد. من هیچ مشکلی با پدرزنم نداشتم که بخواهم او 
را بکشم.با پایان دفاعیات پسر جوان قضات دادگاه وی را به قصاص محکوم 
کردند که متهم به حکم اعتراض کرد و پرونده به دیوان عالی کشور رفت و حکم 
قصاص وی نقض شد.به این ترتیب متهم بار دیگر در شعبه هم عرض محاکمه 
شد. در ابتدای جلسه رسیدگی به این پرونده که در شعبه دهم دادگاه کیفری یک 
استان تهران برگزار شد، اولیای دم درخواست قصاص کردند. اما همسر متهم 
و خواهرش عنوان کردند که در ازای دریافت دیه حاضر به گذشت هستند.بعد 
از آن متهم به جایگاه رفت و با رد اتهام قتل عمد دوباره عنوان کرد که قصدم 
کشتن پدرزنم نبود و اصلًا نمی دانستم که او پشت در خانه است وگرنه شلیک 

نمی کردم. با پایان دفاعیات متهم قضات برای صدور رأی وارد شور شدند.

محاکمه تازه داماد 
به اتهام قتل پدرزن

در امتداد تاریکی

ســرویس حوادث// شوهر عصبانى که به خاطر درگیری بر سر 
پرداخت مهریه، همســرش را با ضربه چاقو تا یک قدمى مرگ 

کشانده بود تحت تعقیب قرار گرفت.
  اوایل تیر امسال کارگران رستورانی در نزدیکی دو راهی قلهک شاهد 
ماجرای عجیبی بودند. آنها در کمال تعجب دیدند راننده یک خودروی 

پژو 206 با چاقو ضربه ای به شــکم زن جوانی که روی صندلی جلو 
نشســته بود زد و او را از داخل خودرواش به بیرون انداخت. کارگران 
رستوران با پلیس و اورژانس تماس گرفته و زن جوان به مرکز درمانی 

منتقل شد.
   دو هفته زن جوان در کما بود و پس از بهبودی به پلیس گفت: مدتی 

اســت که با همسرم بهنام به اختلاف برخوردم و کار ما به طلاق رسید. 
من مهریه ام را می خواستم و روز حادثه همسرم از من خواست تا سوار 
خودروی 206 او شــوم تا با هم صحبت کنیم اما دوباره دعوایمان شد 
و بهنام که خیلی عصبانی شده بود ناگهان چاقویی از جیبش درآورد و 
ضربه ای به شکم من زد. بعد هم در خودرو را باز کرد و مرا از خودرو 
به بیرون انداخت.با اظهارات زن جوان، به دستور بازپرس شعبه چهارم 
دادسرای امور جنایی پایتخت همسر فراری این زن تحت تعقیب قرار 

گرفت. 

حمله با چاقو به جای پرداخت مهریه

دستگیری سارق
 با یک گونى پیچ ریل قطار

ســرویس حوادث//  همزمان با دستگیری ســارقى که پیچ و 
مهره های ریل قطار را سرقت کرده بود، مأموران پلیس پیشگیری 

تهران بزرگ از  یک فاجعه ریلى جلوگیری کردند.
سرهنگ جلیل موقوفه ای، رئیس پلیس پیشگیری تهران بزرگ در این 
باره گفت:  مأموران گشــت انتظامی کلانتری خلیج فارس  در محدوده 
حاشــیه خط راه آهن در بزرگراه متوسلیان به مردی با یک گونی سفید 
رنگ بزرگ مشکوک شــده و برای بررسی موضوع، وارد عمل شدند.
مأموران پس از بررسی و تفتیش محتویات گونی مشاهده کردند که او 
بیــش از ۵0 قطعه پیچ فولادی ریــل راه آهن خط تهران - تبریز را به 
ســرقت برده و در حال ترک محل است. رئیس پلیس پیشگیری تهران 
بزرگ با بیان اینکه موضوع بلافاصله به شرکت راه آهن اطلاع داده شد، 
گفت: در شرایطی که چند دقیقه تا عبور قطار از روی ریل باقی مانده و 
امکان نصب دوباره پیچ ها وجود نداشت، قطار با اعلام پلیس با سرعت 
بسیار پایین از ریل عبور کرده و  از بروز حادثه ای جبران ناپذیر جلوگیری 
شد. موقوفه ای اضافه کرد: متهم دستگیر شده نیز به کلانتری منتقل شده 
و پس از تشکیل پرونده برای ادامه روند رسیدگی به جرم روانه دادسرا 
شد. همچنین عملیات نصب دوباره پیچ های سرقت شده به روی ریل با 

همکاری تیم تعمیر و نگهداری شرکت راه آهن و پلیس انجام شد.

خريد 100 میلیون تومانی با کارت پدر
 ســرویس حوادث// دختر 8 ســاله برای خریــد بازی و 
لوازم التحریر اینترنتــى 100 میلیون تومان از کارت بانکى 

پدرش برداشت کرد.
  سرهنگ جواد جهانشــیری رئیس پلیس فتا خراسان  رضوی 
در این باره گفت: یکی از اتباع خارجه با در دســت داشتن دستور 
قضایی به پلیس فتا اســتان مراجعه کرد و مدعی شد یک میلیارد 
ریال از حسابش به صورت خرید غیرمجاز اینترنتی برداشت شده 
اســت.وی افزود: با بررسی های صورت گرفته مشخص شد تمام 
وجه موردنظر صرف خرید اینترنتی بازی و لوازم التحریر و برخی 
کالاهای خانگی شــده اســت. در ادامه کارشناسان دریافتند نام 
کاربری که خرید اینترنتی انجام داده نام دختر بزرگ خانواده است 
اما وی منکر ماجرا شد و سرانجام دریافتند دختر 8 ساله خانواده 
به خاطر علاقه زیاد به خرید اینترنتی بازی و لوازم  التحریر از نام 

کاربری خواهرش برای خرید اینترنتی سوء استفاده کرده است.

طرح : فاطمه هوشنگی
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امام جمعه اهل سنت قشم:
 تزریق واکسن وظیفه ملی و اجتماعی است

  سرویس شهرستان// امام جمعه اهل سنت قشم گفت: تزریق واکسن 
یک وظیفه ملی و اجتماعی برای حفظ سلامت جامعه است و همه مردم 
باید در زمان مقررنســبت به تزریق واکسن کرونا را اقدام کنند.   شیخ 
عبدالرحیم خطیبی در جریان تزریق واکسن کرونا در قشم افزود: با توجه 
به زندگی جمعی و انتقال ویروس کرونا از فردی به فرد دیگر، اگر کسی 
واکســن تزریق نکند، به جامعه ظلم کرده و در صورت انتقال بیماری 
به دیگران مسوول اســت.  وی ادامه داد: برای ریشه کنی این بیماری 
از جامعه، مانند سایر کشورهای دنیا چاره ای جز واکسیناسیون نیست 
و از مردم می خواهیم در زمان اعلام شــده نسبت به این امر مهم اقدام 
کنند.  امام جمعه اهل سنت قشم با بیان اینکه مقام معظم رهبری واکسن 
ایرانی را تزریق کردند تصریح کرد: این اقدام دو پیام وظیفه عمومی برای 
تزریق واکســن و اعتماد به دانشمندان ایرانی را مخابره کرد.خطیبی در 
مرکز تجمیع واکسیناسیون قشم در ورزشگاه خلیج فارس حضور یافت 
و ضمن بازدید از جریان تزریق واکسن، واکسن کرونای خود را دریافت 
کرد.طرح واکسیناسیون کرونا جزیره قشم در دو مرکز تجمیعی قشم و 
درگهان و همه مراکز جامع خدمات سلامت روستایی برای افراد بالای 
۵۰ سال و کسانی که بیماری زمینه ای دارند در در حال انجام است.افرادی 
که در ثبت سامانه سیب ثبت نام نکرده اند باید با مراجعه به خانه بهداشت 
یا پایگاه های سلامت محل سکونت خود، نسبت به تکمیل پرونده خانوار 
 اقدام و در نزدیکترین مرکز خدمات جامع ســلامت واکسن دریافت
 کنند.   شهرستان قشم شامل جزیره های قشم، هنگام و لارک با حدود 
۱۵۰ هزار نفر جمعیت از تنگه هرمز به موازات ساحل استان هرمزگان 
به طول ۱۵۰ و عرض میانگین ۱۱ کیلومتردر میان آب های خلیج فارس 

گسترده شده است.

 رها شدن پساب صنعتی مانع
 از فعالیت کارخانه سنگ آهن فین شد

  سرویس شهرستان// رئیس اداره نظارت و پایش اداره حفاظت 
محیط زیســت هرمزگان گفت:سرازیر شدن پساب صنعتی کارخانه 
سنگ آهن باعث آلودگی چشمه و منابع آب روستای گهر در بخش 
فین شد. مهران سلجوقی افزود: سرازیر شدن پساب صنعتی کارخانه 
سنگ آهن باعث آلودگی چشمه و منابع آب روستای گهر در بخش 
فین شــد.رئیس اداره نظارت و پایش اداره حفاظت محیط زیست 
هرمزگان اضافه کرد: رها شدن پساب صنعتی در چشمه این روستا 
به علت ایزوله نبودن و سرازیر شدن پساب موجود در حوضچه های 
خاکی کارخانه کنسانتره سنگ آهن بوده است.سلجوقی با بیان اینکه 
ضوابط زیســت محیطی در این کارخانه رعایت نشده است، عنوان 
کرد: پایش و بررسی آلودگی این کارخانه از یک ماه پیش به صورت 
مستمر صورت گرفته و تخلف زیست محیطی این کارخانه نیز تایید 
شده است.به گزارش ایسنا، وی با اشاره به اینکه اخطارهای لازم به 
این کارخانه قبلا داده شــده اما به علت بی توجهی به این اخطارها 
جلوی فعالیت این واحد معدنی به صورت موقت گرفته شد، تصریح 
کرد: در صورت ادامه فعالیت و اصلاح نشدن حوضچه ها، پیگیری 

حقوقی این واحد در دستور کار قرار می گیرد.

خبری

شهرستان

 با مشاهده كمترين دود يا آتش سوزی حتما آن را خاموش و يا بلافاصله
 به ماموران يگان حفاظت منابع طبیعی با شماره تلفن ويژه 1504 اطلاع دهیم

روابط عمومی اداره كل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

برای   سرویس شهرستان// ترکمندی گفت: 
جلوگیری از بروز خسارت ناشى از کم آبى در 
میان کشاورزان و باغداران شهرستان رودان، 
پنج چاه کمک کانال این شهرستان با اعتباری 

بالغ بر 35 میلیارد ریال تعمیر و تجهیز شد.
  مهندس رضــا ترکمندی، مدیــر بهره برداری و 
نگهداری از تاسیسات آبی آب منطقه ای هرمزگان 
اظهار کرد : برخی از کشاورزان شهرستان رودان در 
گذشته آب مورد نیاز خود برای آبیاری باغات و 
اراضی کشاورزی را به وسیله کانال های مختلفی 
از طریق رودخانه »آبنمــا« تامین می کردند.وی 
افزود: پس از بروز خشکســالی  متعــدد ، میزان 
دبی آب رودخانه »آبنما« با افت فاحشــی روبرو 
شد و قادر به تامین نیاز آبی کشاورزان و باغداران 
منطقه نبود و شرکت آب منطقه ای هرمزگان در دهه 
۸۰، برای جلوگیری از خشک شدن باغات مردم 
و بروز خسارت های گسترده ، اقدام به راه اندازی 
چاه های مختلفی در امتداد کانال های آبیاری برای 
تامین کمبود آب مورد نیاز کشــاورزان و مقابله با 
خشکسالی آن دهه کرد.مدیر بهره برداری و نگهداری 
از تاسیسات آبی آب منطقه ای هرمزگان ادامه داد: 
خشکسالی های سالیان اخیر باعث وابستگی هرچه 
بیشتر کشاورزان و باغداران به این چاه های کمک 
کانال شــد.وی با اشاره به استهلاک و خرابی های 

مکرر تجهیزات این چاه ها ، مطرح کرد: شرکت آب 
منطقه ای هرمزگان برای اینکه خللی در تامین آب 
کشاورزان و باغداران محترم وارد نشود ، با وجود 
محدودیت های مالی با تمام توان و با قید فوریت 
اقدام به تعمیــر و تجهیز این چا ه ها کرد.ترکمندی 
عنوان کرد: به واسطه اهمیت این موضوع و دستور 
مدیریت عامل محترم شرکت آب منطقه ای، تجهیز 
و تعمیر پنج چاه کمک کانال شهرســتان رودان به 
اتمام رســید و هزینه بیــش از ۳۵ میلیارد ریالی 
اعتبــار این پروژه بوده و بر همین اســاس ۲ چاه 
کمک کانال در ســال ۱۳۹۹ و سه چاه دیگر در 
سال ۱۴۰۰ تعمیر و تجهیز شدند.مدیر بهره برداری 
و نگهداری از تاسیسات آبی آب منطقه ای هرمزگان 
تصریح کرد : ۳ قطب آبــاد ، ۳ کمیز ، ۵ دهبارز ، 
 و ۲ و ۴ خراجی از جمله پنج چاهی هســتند که 
تا کنون تجهیز شدند.به گزارش شبکه اطلاع رسانی 
هرمز؛ وی ضمن تاکید بر اهمیت جلب مشارکت 
و همکاری کشــاورزان در مدیریــت منابع آبی ، 
تشــریح کرد : پس از برگزاری جلسات متعدد با 
نمایندگان کشاورزان و دستگاه های متولی ، مقرر 
شــد نگهداری، حفاظت و بهره برداری از چاه ها 
توسط نمایندگان کشاورزان صورت گیرد تا گامی 
دیگر در راستای مدیریت مشارکتی منابع آب در 

استان هرمزگان برداشته شود.

سرویس شهرستان// علیمراد از واکسینه شدن بیش از 5 هزار و 500 نفر از جامعه هدف 
۶0 سال در این شهرستان خبر داد.

  دکتر عباس علیمراد، مدیر شــبکه بهداشت و درمان رودان گفت: کل جمعیت بالای ۶۰ سال 
هدف شهرســتان رودان ۱۱ هزار و ۳۶۰ نفر است که تاکنون از این جمعیت بیش از ۵ هزار و 
۵۰۰ نفر تقریباً ۴۸ درصد واکســینه شده اند.وی افزود: تا چند روز آینده کل جامعه هدف ۶۰ 
سال به بالا واکسینه خواهند شد.  فرمانده مقاومت بسیج سپاه ناحیه رودان هم از راه اندازی مرکز 
تجمیعی واکسیناسیون علیه کرونا در گام پنجم طرح شهید سلیمانی در این شهرستان خبرداد.به 
گزارش شبکه اطلاع رسانی هرمز؛ عبدالله صادقی بهمنی فرمانده مقاومت بسیج سپاه ناحیه رودان 
گفت: در نخستین روز این طرح خانواده معظم شهدا و ایثارگران واکسینه شدند و به تدریج هر 

روز صبح و عصر همزمان با مکان اولیه واکسیناسیون در شهرستان این اقدام صورت می گیرد.

سرویس شهرستان// فرماندار شهرستان پارسیان 
گفت: شهرستان پارسیان در بى سابقه ترین شرایط 
از لحاظ بستری و مراجعات سرپایى به سر مى برد. 

   مجتبــی رضاپور افزود:  شهرســتان پارســیان در 
بی ســابقه ترین شــرایط از لحاظ بستری و مراجعات 
سرپایی به سر می برد و با کمبود شدید تخت بیمارستانی 
در شهرستان پارســیان مواجه هستیم.وی با بیان اینکه 
تقاضای تجهیز ۲۰ تخت جدید از دانشگاه علوم پزشکی 
هرمزگان نیز ارسال شده است، تصریح کرد: برون رفت 
از شرایط بحرانی کرونا، نیازمند تعامل و همکاری فوق 

العاده مردم دارد.رضاپور با اشــاره به اعمال محدودیت 
های شدید کرونایی در شهرستان پارسیان تا اطلاع ثانوی 
و بهتر شدن اظهار کرد: موارد بستری و مراجعه سرپایی 
بخاطر عدم رعایت توصیه های بهداشــتی از۲۰ درصد 
به ۴۵ درصد افزایش یافته اســت. وی با اشاره به عدم 
فعالیت گروهای شغلی ۲، ۳ و۴ در شهرستان پارسیان، 

اضافه کرد: تنها گروهای شــغلی ۱ مجــاز به فعالیت 
هستند و با حضور نماینده فرمانداری و گشت مشترک 
نیروی انتظامی و شبکه بهداشت و هلال احمر بازدید از 
اصناف شهرستان به صورت روزانه انجام و با متخلفین 
و کسانی که نســبت به رعایت پروتکل های بهداشتی 
بی اعتنا هســتند بدون اغماض نســبت به پلمب کردن 

 آن واحد صنفی با هماهنگی مراجع قضایی اقدام کنند.
فرماندار شهرستان پارسیان ادامه داد: ورود خودروهای 
غیر بومی به شهرستان و خروج خوردهای شخصی به 
شهرستان های دیگر و ســطح روستاها ممنوع است و 
پلیــس راهور و نیروهای هلال احمر در شهرســتان با 
جدیدت نسبت بر اجرای این مصوبه ستاد کرونا اقدامات 

لازم را صورت دهند.
    وی با بیان اینکه جریمه ۱۰ میلیون ریالی برای ناقضان 
 محدودیت های کرونایی در شهرســتان پارسیان اعمال 
می شــود، عنوان کرد: فعالیت ســالن های ورزشی و 
مکان های سربسته تا اطلاع ثانوی و بهتر شدن شرایط 

شهرستان ممنوع است.
  به گزارش ایسنا، رضاپور در پایان گفت:  با هماهنگی 
نیــروی راهنمایی و رانندگی و نیروی انتظامی منع تردد 
شبانه از ســاعت ۲۲ تا ۳ بامداد در شهرستان پارسیان 

اجرا خواهد شد.

كمبود شديد تخت بیمارستانی در پارسیان

تعمیر و تجهیز پنج چاه کمک کانال رودان

مدیر شبکه بهداشت و درمان رودان  خبر داد

واکسینه شدن  ۴۸ درصد افراد بالای ۶0 سال در رودان

سرویس شهرســتان// نماینده مردم غرب هرمزگان در 
مجلس گفت: آب شــیرین کن پارسیان که با هدف تأمین 
نیاز آبى منطقه ویژه پارسیان در حال احداث است، تمام 
روستاهای پارسیان را از بى آبى و تشنگى رهایى مى  بخشد.
   احمد جباری عنوان کرد: آب شــیرین کن در حال احداث در 
منطقه ویژه صنایع انرژی بر پارسیان ۲۰ درصد پیشرفت کاری 
دارد و برای احداث آن اعتبارات لازم در نظر گرفته شده است.
وی افزود: این آبشــیرین کن با ظرفیت فاز اول خود معادل ۱۸ 
میلیون مترمکعب در سال احداث می شود و قادر خواهد بود تا 
ضمن تأمین آب مورد نیاز پروژه های صنعتی آینده در منطقه ویژه 
به روستاهای پارســیان و حتی شهر پارسیان نیز آبرسانی کند. 

ظرفیت تولید این آب شیرین کن در فاز نهایی به ۷۵۰ هزار متر 
مکعب در روز خواهد رسید.نماینده مردم غرب هرمزگان همچنین 
اضافه کرد: ۳۲ میلیون یورو تسهیلات ارزی نیز برای این پروژه 
در نظر گرفته شــده است و فاز اول این پروژه در سال ۱۴۰۱ به 
بهره برداری خواهد رسید.جباری گفت: این آب شیرین کن در فاز 
اول روزانه ۵۰ هزار متر مکعب آب تولید می کند که می تواند نیاز 
آبی پروژه های خود و نیز نیاز آبی روستاهای پارسیان را رفع کند 
و باید پیگیر احداث خطوط انتقال این آب شیرین کن به مخازن 
آب روستایی باشــیم که بتوانیم همزمان با افتتاح آبشیرین کن، 
آبرسانی به مردم را نیز انجام دهیم.عضو هیأت رئیسه کمیسیون 
عمران مجلس خاطرنشان کرد: شهروندان نگران مسائل محیط 

زیستی نباشند چرا که تمام ابعاد محیط زیستی این پروژه بررسی 
شده و سازمان محیط زیست نیز مجوزها را صادر کرده است.وی 
اظهارداشت: با حمایت ایمیدرو و استقرار صنایع در منطقه ویژه 
پارسیان مشکلات اشتغال جوانان، برق و آب شهرستان پارسیان 
و به تبع آن سایر روستاها و شهرستان های غرب هرمزگان مرتفع 
می شود.به گزارش مهر، وی با بیان اینکه زیرساخت های ایجاد 
شــده در منطقه ویژه پارســیان باید در خدمت مردم پارسیان 
باشــد، خاطرنشان کرد: آبرسانی به پارسیان و روستاها یکی از 
عمده ترین تأکیدات ما در مورد احداث این آب شیرین کن است 
تا بتوانیم با همکاری شــرکت آبفای هرمزگان گره از مشکلات 

این منطقه باز کنیم.

سرویس شهرستان//  مدیر حسابرسى مالیاتى قشم گفت: چهار هزار و ۹۷ کسبه و فعال 
اقتصادی در این شهرستان، نسبت به تسلیم اظهارنامه الکترونیکى علمکرد سال 13۹۹ 

در زمان قانونى اقدام کردند. 
رضا کوهستانی افزود: با پایان یافتن زمان مهلت ثبت نام اظهارنامه مالیاتی افراد حقیقی، این تعداد 
اظهارنامه مالیاتی از طریق الکترونیکی ثبت شده است و با توجه به اینکه امکان ارسال اظهارنامه 
از طریق پست نیز وجود دارد، ممکن است این آمار افزایش یابد.وی تصریح کرد: سال گذشته 
تعداد ســه هزار و ۶۲۰ اظهارنامه ثبت شد که امسال بیش از ۱۳ درصد رشد داشته است.مدیر 
حسابرسی مالیاتی قشم گفت: طبق اعلام معاون رییس جمهور، مهلت تسلیم اظهارنامه مالیاتی 

اشخاص حقوقی و صاحبان املاک اجاره ای تا پایان مردادماه امسال تمدید شد.وی افزود: این امر 
با پیشنهاد سازمان امور مالیاتی کشور و موافقت ستاد ملی مقابله با کرونا برای تسلیم اظهارنامه 
مالیاتی عملکرد ســال ۱۳۹۹ به ثمر نشست.به گزارش ایرنا، کوهستانی تصریح کرد: صاحبان 
املاک تجاری،  مشاغل و  اشخاص حقوقی با ثبت و تسلیم اظهار نامه الکترونیکی در موعد مقرر 
می توانند از تسهیلات و معافیت های مالیاتی بهره مند شوند.هم اکنون ۲۰ هزار فعال اقتصادی در 
جزیره قشم مشغول فعالیت هستند.شهرستان قشم شامل جزیره های قشم، هنگام و لارک با حدود 
۱۵۰ هزار نفر جمعیت از تنگه هرمز به موازات ساحل استان هرمزگان به طول ۱۵۰ و عرض 

میانگین ۱۱ کیلومتردر میان آب های خلیج فارس گسترده شده است.

سرویس شهرســتان//  علیمراد از پلمپ 
13 واحــد صنفى در رودان به علت عدم 

رعایت پروتکل های بهداشتى خبر داد.
 عباس علیمراد مدیر شبکه بهداشت و درمان 

رودان اظهار کرد: با توجه به گسترش ویروس 
کرونــا و اعلام وضعیت قرمــز کرونایی در 
کارشناسان واحد سلامت محیط  شهرستان، 
شبکه بهداشت و درمان بصورت روزانه و در 
دو شیفت، کلیه واحدهای صنفی و کارگاهی 
را مــورد بازدید قرار می دهند.وی افزود: در 
نیمه دوم تیرماه و در بازرسی های بعمل آمده 
۱۳ واحد صنفی و کارگاهی شامل تعمیرگاه 
خودرو، کارگاههای ضایعاتی و سوپر مارکت 

را به علت عدم رعایت پروتکل های بهداشتی 
پیشگیری از کرونا پلمب نمودند.به گزارش 
شــبکه اطلاع رســانی هرمز؛ مدیر شبکه 
بهداشت و درمان رودان ضمن توصیه به همه 
اصناف و ارگان ها جهت اســتفاده از ماسک 
و عدم شــرکت در تجمعــات غیر ضروری 
تصریح کــرد: با تهدیدکنندگان ســلامت و 
ناقضان محدودیت های کرونایی برابر با قانون 

برخورد خواهد شد.

مدیر شبکه بهداشت و درمان رودان:

۱3 واحد صنفی در رودان پلمب شد

آب مورد نیاز پارسیان از محل آب شیرین کن تامین مى شود

4 هزارو ۹۷ اظهارنامه مالیاتى حقیقى در قشم ثبت شد

 اداره اوقاف و امور خیريه شهرســتان رودان در نظــر دارد تعدادی از زمین های 
کشاورزی را از طریق مزایده کتبی و با رعایت اجاره شرایط و مقررات اوقافی به اجاره 
واگذار نماید . متقاضیان از تاریخ 1400/04/29 تا پایان وقت اداری1400/05/12به 

اداره اوقاف و امور خیریه رودان جهت دریافت اسناد مزایده و تحویل مراجعه نمایند . 
آخرین مهلت تحویل پاکت های مزایده 1400/05/11 می باشد  متقاضیان می توانند 
برای کسب اطلاعات بیشتر صرفاً در ســاعات اداری به قسمت اجارات اداره اوقاف 
و امور خیریه شهرســتان رودان واقع در ساختمان اداری جنب مسجد ابوالفضل )ع( 

مراجعه و یا با شماره تلفن 07642886430 تماس حاصل نمایند .
 هزینه درج آگهی و کارشناسی بر عهده برنده مزایده می باشد .

رديف
1

2
3
4

نام موقوفه
مسجد جامع دهبارز

عوض شگاگی
مسجد جامع دهبارز

عوض شگاگی

كد رقبه
20085485100010
20075372100002
20085485100008
20075372100001

نوع كاربری
زراعی
زراعی
زراعی
زراعی

پايه اجاره ماهیانه )ريال(

238/400/000

150/000/000
75/000/000
65/000/000

مبلغ سپرده ) ريال(

23/840/000
15/000/000
7/500/00
6/500/000

مساحت
59600

سه هکتار
يک ونیم هکتار
يک ونیم هکتار

آدرس
رودان روستای غیبی مشهور به ) شیخ چاشی(

رودان روستای كمیز مشهور به )كمال عبدی(

رودان روستای كمیز مشهور به چنگی چی(

رودان روستای  دهگل كن) گلخانه(

آگهی مزايده نوبت اول

121/م/الف

طرح :بیتا هوشنگی
خشونت
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یزدیاسوجکرمان شیراززاهدانبوشهر اهواز  بندرعباس 

فروردين :
دنیای امروزتان پر از مواد منفجره ای است که در گوشه 
و کنار پنهان شده اند و شما مشعل به دست از میان آن ها 
عبور می کنید. ممکن است دل نگران باشید، نمی خواهید 
تصادفی و ناخواسته موجب بروز یک آتش بازی احساسی شوید. اما 
بحران کنونی اجتناب ناپذیر است، بنابراین برای گریز از بحران بیهوده 
انرژی خود را تلف نکنید. اگر احســاس می کنید که باید آن چه را در 
درون تان می گذرد بیان کنید، حداقل هر کاری که می توانید انجام دهید 

تا از بروز خرابی های ناخواسته جلوگیری شود.
 ارديبهشت :

از آن جایی که سعی می کنید تا احساسات شدیدتان را 
سرکوب کنید ممکن است احساس خوبی نداشته باشید، 
اما راهکاری که امروز برای نادیده گرفتن احساسات تان 
در پیش گرفته اید نمی تواند خیلی ادامه پیدا کند. به سادگی می شود 
گفت که در موقعیت خطرناکی قرار دارید و ممکن اســت به نقطه ای 
برســید که مجبور شوید از ارزش های تان دفاع کنید. اما خودتان را 

درگیر ماجراهای دیگران نکنید. 
  خرداد :

امروز بســیار مشتاق هستید تا به حرکت تان در مسیر 
ادامه دهید، اما ممکن اســت مجبور شوید تا بعضی از 
تدابیرتان را به خاطر تغییر شرایط اطراف اصلاح کنید. 
صبح امروز سیاره ی فرمانروای شما ـ عطارد ـ به صورت فلکی ثور 
)گاو( با ویژگی ثابت قدمی وارد می شود و نوعی اطمینان تزلزل ناپذیر 
را به شما می بخشد که تا چند هفته ی آینده ادامه خواهد داشت. از نظر 
ذهنی پذیرای نظرات دیگران باشید، زیرا سرسختی و لجاجت موجب 

می شود که از حرکت بازبمانید. 
 تیر :

امروز رویاهای رنگارنگ تان با سرعت بیشتری جریان 
دارنــد و این امر موجب می شــود تا جهت گیری در 
میان جزر و مدهای احساســی دنیای واقعی برای تان 
 دشوار شود. ممکن است برای این انتقال و گذار از جهان رویا به جهان 
واقعیت ها هنوز کاملًا آماده نباشید، اما بدانید که تشدید فرآیند آماده 
ســازی و اقدامات مقدماتی نیز چیزی را عوض نمی کند. برای حفظ 
چیزهایی که دیگر به آن ها نیاز ندارید خودتان را به دردسر نیندازید. 

  مرداد :
با برنامه هایی که ترتیب داده اید مشــکلی ندارید، اما در 
صورت تغییر ناگهانی قواعد بازی ممکن اســت بعضی 
چیزها دچار مشــکل شوند. امروز ممکن است از سوی 
کســی که انتظارش را ندارید مورد حمله قــرار بگیرید. حتی ممکن 
اســت شــدت این رویارویی از آن چه فکرش را می کنید فراتر رود. 
 در هر صورت این تغییر ناگهانی جریانات انرژی مســتلزم آن است که 

جهت گیری مسیرتان را تغییر دهید. 
 شهريور :

 اختلالات غیرمنتظره ای که در کارتــان به وجود آمده 
می توانند فرصت های شــگفت انگیزی را رقم بزنند تا 
بتوانید استعدادهای پنهان تان را به نمایش درآورید. ممکن 
است این مسئولیت را بپذیرید تا دوباره همه چیز را نظم و ترتیب دهید، 
اما برای این که کارها سر وقت به انجام برسند باید با دیگران همکاری 
کنید. به خاطر داشته باشید که امروز کلید موفقیت در همکاری است. حتی 

اگر کسانی مانع کارتان شدند بهتر است آن ها را از برنامه حذف نکنید. 
 مهر :

 اکنون زمان آن اســت کــه متولدین بــرج میزان که 
انسان های خوش قلبی هستند، دستکش های مخملی 
شــان را بیرون بکشند و برای اثبات خودشان آماده ی 
جنگ شوند. اشتباه نکنید و به سادگی تسلیم فشار کسانی که در موضع 
قدرت هستند نشوید، مگر این که دلیل خوبی برای این کار داشته باشید. 
بــه جای این که به دیگران تکیه کنید تا از جانب شــما حرف بزنند، 
بهتر است مسئولیت دفاع از خودتان را بپذیرید. وقتی عضوی از یک 
گروه هســتید به راحتی نمی شــود قدرت را در دست گرفت، اما در 
نهایت زمانی احساس رضایت خواهید کرد که در مقابل کسانی که به 

احساسات تان احترام نمی گذارند بایستید.
 آبان :

امروز در حس و حالی نیســتید که بشود شما را به هر 
سویی کشاند. می کوشید تا محدودیت های تان را حفظ 
کنید و کوچک ترین تحریکی ممکن است موجب شود 
تا رفتاری تند از شما سر بزند. مریخ جنگجو پلوتوی تندخو را احاطه 
می کند و در مقابل اورانوس غیرقابل پیش بینی قرار می گیرد، پس این 
فعل و انفعالات کهکشانی موجب می شوند تا احساسات مدفون شده 
سر باز کنند و ماجراهایی را رقم بزنند که قصد شما نبوده اند. برای این 
که از این جریان به سود خود بهره ببرید، می توانید انرژی خود را صرف 

امور خلاقانه یا حتی فعالیت بدنی کنید.
  آذر :

شاید امروز سعی کنید تا احساسات تان را برای خودتان 
 نگه دارید، اما ممکن اســت احساســات تان طوری 
فاش شــوند و کمی آشفتگی به بار بیاورند. دوستان و 
اطرافیان تان ممکن اســت فکر کنند که شما این کار را هدفمند انجام 
می دهید تا آن ها را به کاری که می خواهید وادار کنید، اما اصلًا چنین 
هدفی در سر ندارید. اگر هم آن ها را تحت فشار گذاشتید، هدف تان 
فقط این اســت که حرف تان را بفهمند. اما به کار گرفتن یک راهکار 
لطیف تر می تواند مخالفان را به جبهه ی موافق بکشاند. برای این که 

خودتان را ثابت کنید نیازی نیست که دیگران را با خود دشمن کنید.
 دی :

امروز علاقه ی چندانی به فاش کردن احساســات تان 
ندارید، مگر این که دلیل خوبی برای این کار پیدا شود. 
 اما ممکن اســت به خاطر شرایط موجود مجبور شوید 
 نظرات تان را بیان کنید، حتی اگر دل تان به این کار نباشد. فکر می کنید که 
می توانید بهترین مسیر را تشخیص دهید، اما ممکن است به خاطر در 
میان گذاشتن بخشی از افکارتان با دیگران از مسیر اصلی منحرف شوید.

 بهمن :
امروز قابلیت های شــگفت انگیزی پیدا کرده اید، اما 
اگر نتوانید خودتان را کنترل کنید ممکن است ایده های 
خلاقانه ی تان به نتایج نامطلوب بینجامند. سعی نکنید 
تا دیگران را قانع کنید که همه ی جواب ها را می دانید، فقط حرف تان 
را بزنید و رد شــوید. بگذارید حرف های تان مثل صاعقه عمل کنند، 
 زیرا ممکن اســت دیگران ناگهان متوجه چیزی شوند که قبلًا به آن 

بی توجه بوده اند.
  اسفند : 

احساسات آشــفته ی تان ممکن اســت وارد زندگی 
اجتماعی تان شــوند و متأســفانه این قابلیت را دارند 
 که اطرافیــان تان را ناراحت کننــد. البته این به خاطر 
سرکش بودن احساسات تان نیست، فقط دلیل اش این است که دیگران 
به خاطر رفتار ناگهانی شما ممکن است گارد بگیرند. اما شاید خودتان 
 متوجه نباشــید که رفتارتان چه قدر شدید است. اگرچه کار درستی
 می کنید که احساســات تان را بیان می کنید، اما نباید پل های پشت 

سرتان را خراب کنید، مگر این که تصمیم به بازگشت نداشته باشید. 

04:32:45 اذان صبح
06:01:54
12:51:50
19:40:20
19:57:32

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:48:34 اذان صبح
06:23:40
13:22:17
20:19:23

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

04:48:36 اذان صبح
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 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:06:37 اذان صبح
05:38:51
12:33:29
18:59:46
19:44:18

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

04:39:18 اذان صبح
06:11:46
13:06:43
20:00:12
20:17:54

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:18:46 اذان صبح
05:52:14
12:48:38
19:43:33
20:01:24

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:39:10 اذان صبح
06:13:19
13:10:38
20:06:28
20:24:25

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:23:24 اذان صبح
05:59:30
12:59:26
19:57:51
20:16:06

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب20:37:29 اذان مغرب اذان مغرب

حسن سیلاوی ســرویس استان ها //نماینده اهواز 
با اشاره به انتقادات خوزستانى ها نسبت به اجرای 
طرح های انتقال آب، گفت: طرح هایى از ســال های 
قبل در خصوص انتقال آب مطرح بوده است که به 
دولت فعلى و دولت جدید گفتیم از اجرای طرح های 
منجر به سدســازی و انتقال آب بــه هر طریقى 
جلوگیری شود زیرا اجرای چنین طرح هایى به ضرر 

استان های پایین دست است. 

  به گزارش خبرنگار دریا ؛ ســید کریم حسینی با اشاره 
به مطالب منتشرشــده در فضای مجازی مبنی بر صدور 
مجوز محیط زیســتی پروژه انتقال آب خوزســتان به 
صورت محرمانه اظهار کــرد: از زمانی که وارد مجلس 
شورای اسلامی شده ایم تاکنون هیچ طرح انتقال آب تایید، 
تصویب و اجرا نشــده است. هر کسی خبری خلاف این 
گفته ها دارد به من به عنوان نماینده مردم اطلاع دهد.وی 
افزود: چنین طرح بزرگی به صورت محرمانه قابل اجرا 
نیست و با نخستین کلنگ زنی، مردم متوجه می شوند. حتی 
موافقت با اجرای این طرح به صورت محرمانه قابل انجام 
نیست.حســینی بیان کرد: نامه ای که در این خصوص به 
آن استناد می شود، نامه ای است که معاون سازمان محیط 
زیست به یکی از مسئولان یکی از استان ها و وزارت نیرو 
در خصوص »اجرای« تونل بهشــت آباد نوشته است. با 

پیگیری های نمایندگان مردم خوزستان در مجلس شورای 
اسلامی و خبرگان و همراهی مسئولان استانی، با اجرای 
پروژه تونل بهشت آباد مخالفت شده و این پروژه منتفی 
شده است که این نامه این موضوع را ثابت می کند.نماینده 
اهواز در مجلس شورای اسلامی گفت: شاید کارشناس 
یا مسئولی پیشــنهاد دهد که از طریق خط لوله این کار 
انجام شود که برای مواجهه با این کار راه دارد و از چنین 
اقدامی جلوگیری می شود.حسینی افزود: در آینده شاید 
طرح های دیگری در این خصوص ارائه شود یا استان های 
دیگر مطالبه ای کنند که ما از حق مردم خوزســتان دفاع 
می کنیم و از اجرای طرح هایی که به مردم اســتان ضرر 
وارد می کنند جلوگیری می کنیم و پیگیر اجرای طرح های 
ســودآور خواهیم بود.نماینده اهواز در مجلس شورای 
اســلامی با بیان اینکه از زمانی که نماینده مردم شــدم، 

جوابگوی فعالیت ها هستم، افزود: طرح هایی از سال های 
قبل در خصوص انتقال آب مطرح بوده است که به دولت 
فعلی و دولت جدیــد گفته ایم از اجرای طرح های منجر 
به سدســازی و انتقال آب به هر طریقی جلوگیری شود 
زیرا اجرای چنین طرح هایی به ضرر اســتان های پایین 
دست است.حســینی گفت: عملا ضرر و نتیجه اجرای 
چنین طرح هایی را در ســال های اخیر در محیط زیست 
و زندگی مردم خوزستان مشاهده کرده ایم؛ وقوع گرد و 
غبار، کمبود آب شرب و کشاورزی و حق آبه رودخانه ها 
و تالاب های خوزســتان از ضررهای وارد شده به استان 
خوزستان است و تصمیم گیران کشور در هر رده ای باید 
ایــن نتایج را درک و به وظایف خود عمل کنند.وی بیان 
کرد: بسیاری از مردم و رسانه ها نسبت به نمایندگان مردم 
خوزستان کم لطفی می کنند و می گویند نمایندگان در این 

خصوص ورود نکرده اند و نسبت به این امر غیرت و توجه 
ندارند و ســکوت کرده اند؛ در حالی که این گونه نیست.

حسینی گفت: از یک سال پیش اولین نطق من در مجلس 
شــورای اســلامی در این خصوص انجام شد. شاه بیت 
بیانات و تذکرات نمایندگان مردم خوزستان در مجلس، 
در خصوص بحث آب و موارد مرتبط به آب چه در آب 
کشــاورزی و چه آب شرب و پروژه های انتقال آب بوده 
است.نماینده اهواز در مجلس شورای اسلامی افزود: عمده 
پیگیری ها و نشســت های نمایندگان مردم خوزستان در 
سال گذشته با وزیر نیرو و رئیس سازمان حفاظت محیط 
زیست در خصوص انتقال آب بوده است.حسینی خطاب 
به مردم مردم خوزستان، رسانه ها و نخبگان استان گفت: 
این روزها در انتشار صحبت ها و خبرها در فضای مجازی 
باید دقت بیشتری شــود. اکثر اخبار منتشرشده، مبهم و 
بدون اســتناد به منبع معتبر و تنها به صورت شنیداری یا 
نوشتاری در فضای مجازی منتشر می شود. انتشار چنین 
اخباری، احساسات مردم را خدشه دار می کند.وی افزود: 
صحبت ها و ورود در این خصوص باید کارشناسی شده و 

همراه با اطلاعات و اسناد باشد.

آرزو توکلى سرویس استان ها // رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت جنوب 
کرمان از تمدید مهلت ثبت نام مشاغل و کسب و کارهای بشدت آسیب دیده 

از کرونا برای دریافت تسهیلات تا پایان شهریور ماه سال جاری خبر داد. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ مســلم مروجی اظهار داشت: اصناف آسیب دیده کرونا 
 در جنوب کرمان به اداره طرح و برنامه ریزی این ســازمان مراجعه کنند یا از طریق 
شماره های ۵-4331۹123 تماس بگیرند.وی افزود: متقاضیان تا پایان شهریور ماه 
امسال فرصت دارند در ســامانه کارا ثبت نام کنند.مروجی تصریح کرد: بانک ها و 
موسسات اعتباری طبق مصوبات ســتاد کرونا کشور موظف به پرداخت تسهیلات 
کرونایی اعم از تسهیلات جدید یا تسهیلات مراحل قبلی تا پایان آبان ماه سال جاری 
هستند.رئیس ســازمان صمت جنوب کرمان ادامه داد: بازپرداخت اقساط تسهیلات 
کرونایی اخذ شده توسط مشاغل و بنگاه ها اعم از تسهیلات کرونایی قبلی یا تسهیلات 
جدید تا پایان شهریور ماه سال جاری امهال می شود. وی مراکز و تالارهای پذیرایی، 
رستوران ها، چایخانه ها، قهوه خانه ها، مراکز تهیه و طبخ غذا، قنادی، شیرینی پزی، 
آبمیوه و بستنی فروشی، آرایشگاه های مردانه و زنانه و سالن های زیبایی را از جمله 
فهرست مشاغل و کسب و کارهای مشمول حمایت های اقتصادی در حوزه صنعت، 
معدن و تجارت اعلام کرد.مروجی دیگر مشاغل شامل حمایت های اقتصادی را شامل 
مراکز فروش انواع پوشاک، کیف، کفش،خرازی، خیاطی، مراکز فروش کادویی، لوازم 
آرایشی و بهداشتی، اسباب بازی، لوازم تحریر، مراکز توزیع صنایع دستی، مراکز فروش 
فرش و موکت، لوازم خانگی، پارچه، پرده، مبلمان و تزئینات داخلی ساختمان، آتلیه و 
عکاسی، مراکز عرضه گل،گیاه و ماهیان زینتی، نمایشگاه های تجاری اعم از عمومی، 

تخصصی و بین المللی برشمرد.

آرزو توکلى سرویس استان ها // استاندار کرمان 
گفت: مطالبه جدی ما این است وزارت بهداشت 
در بحث واکسن در استان کرمان را که در حال 
حاضر تقریبا شاید اســتان اول به لحاظ اوج 

بیماری است، توجه ویژه ای داشته باشد. 
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ دکتر » علی زینی وند« 
در جلسه ستاد استانی مدیریت کرونا با اشاره به اینکه 
امروز مکاتبه ای با رئیس جمهور و وزیر بهداشــت 
در زمینــه اعطای کمک های مالــی و تجهیزات به 
استان خواهیم داشت، اظهار کرد: در بحث واکسن از 
عدم تخصیص به افراد بالای ۵0 سال استان کرمان 
گلایه کردیم و از رئیس دانشــگاه درخواست کردیم 
پیگیری کنند که از امروز ســایت برای درخواست 
واکســن بالای ۵0 سال در برخی استان ها باز شده 
و درخواســت داریم در مرحلــه اول برای جنوب 
و شــرق استان کرمان نیز این اتفاق بیفتد.وی افزود: 
مطالبه جدی ما این است وزارت بهداشت در بحث 
واکسن در استان کرمان را که در حال حاضر تقریبا 
 شاید اســتان اول به لحاظ اوج بیماری است، توجه 
 ویژه ای داشــته باشــد.زینی وند تصریــح کرد: از 
ســازمان های بیمه گر تقاضــا داریم و هم تکلیف 

اســت در این شــرایط به صورت جدی پای کار 
باشــند و تامین مالی و پرداخت ها را به روزتر کنند 
تا تجهیزات و داروهای کرونا در استان به هیچ وجه 
کمبود نداشته باشیم.استاندار کرمان در ادامه بیان کرد: 
با مصوبه ستاد استان، رفت و آمد بین شهرستان های 
اســتان نیاز به برگ تردد ندارد اما محدودیت تردد 
 بین اســتانی همچنان برقرار است ضمن اینکه باید 
ورودی های اســتان کرمان از ســمت هرمزگان و 
سیستان و بلوچستان به شدت محدود شود و ورودی 
ییلاقات حتما به صورت جدی کنترل شــود.وی با 
تشکر از همکاری ها در زمینه برگزاری نماز جمعه 
در استان افزود: باید مراسم اعیاد قربان و غدیر و روز 
عرفه با رعایت پروتکل های بهداشتی و در زمان کم 
برگزار شود و در غیر این صورت فرمانداران مراسم 
بدون پروتکل را تعطیــل کنند.زینی وند در بخش 
دیگری از سخنانش تصریح کرد: برخی فرمانداران 
آنگونه که باید در بحث کرونا پای کار نیســتند که 
اصلا پذیرفته نیست و کوتاهی از هیچ دستگاهی در 
 حوزه مســئولیت ها و کرونا پذیرفته نیست و تاکید 
جدی داریم همه دستگاه ها با محوریت فرمانداران 
پای کار باشند.اســتاندار کرمان در ادامه با تسلیت 

شــهادت ماموران مبارزه با مواد مخدر شهرســتان 
کهنوج گفت: حجم این عملیــات خیلی بالا بود و 
هوشــیاری نیروی انتظامی بالاتر اما از دست دادن 
این عزیزان واقعه جبران ناپذیری است و متاسفانه ما 
به دلیل شرایط نتوانستیم در مراسم حضور پیدا کنیم 
که امیدواریم به زودی بتوانیم به خانواده این عزیزان 
سر بزنیم.وی افزود: واســعه تاسف بار دیگر وقوع 
ســیل در برخی نقاط استان کرمان بود که زینی وند 
تصریــح کرد: ما از مردم گلایه داریم چرا که از هفته 
قبل هشــدارها مرتب از مبادی مختلف صادر شده 
بود و در اســتان کویری در تابستان به دلیل خشکی 
 زمین، وقوع ســیل کاملا قابل پیش بینی اســت و 
می بینیم با بروز سیلاب مردم ایستاده و فیلم برداری 
می کنند.وی با تســلیت جان باختن تعدادی از هم 
استانی ها در سیل بیان کرد: مردم و نیروی انتظامی 
به این افراد تذکر داده و درخواســت کردند که توقف 
کننــد اما توجه نکرده و به راه خــود ادامه داده اند.

استاندار کرمان با تاکید بر اینکه مردم باید به هشدارها 
 توجه کنند، گفت: مردم برخی جاها روی رودخانه پل 
می زنند و گفتیم هر جا در بستر رودخانه و مناطق 
ییلاقی مانع در رودخانه ایجاد شده از قبیل خانه، پل و 

... تخریب کنند. دکتر »محمدصادق بصیری« جانشین 
استاندار در ستاد کرونای کرمان نیز در این جلسه با 
اشــاره به اینکه در حال حاضر در استان شهرستان 
کوهبنان در وضعیــت زرد کرونایی قرار دارد، گفت: 
شش شهرســتان انار، بافت، بردسیر، ریگان، رابر و 
راور نارنجی و 16 شهرستان در وضعیت قرمز قرار 
دارند.وی افزود: وضعیت کنونی به شدت نگران کننده 
و شکننده است و باید همه ضوابط را برای جلوگیری 
از انتقال ویروس کرونا داشته باشیم.بصیری تصریح 
کرد: براساس مصوبه ستاد ملی کرونا، تشدید اعمال 
محدودیت ها در شهرهای قرمز نسبت به مشاغلی 
از جمله ممنوعیت پذیرایی رستوران و قهوه خانه در 
فضای سربسته، ممنوعیت فعالیت تالارهای پذیرایی 
و سالن های ســینما و تئاتر و پاساژها و استخر و 
باشگاه بدنسازی و شهربازی و نمایشگاه ی عمومی 
و تخصصی برای هفته جاری نیز به قوت خود باقی 
است.بصیری تصریح کرد: برای برگزاری مراسم روز 
عرفه و اعیاد ذی الحجه باید پروتکل های بهداشتی 
سال گذشته رعایت شود و امروز در ستاد ملی کرونا 
مهلت رسیدگی به پرداخت مالیات ها یک ماه تا پایان 

مردادماه تمدید شد.

نماینده اهواز:

ضرر طرح های انتقال آب را در زندگی مردم مشاهده كرده ايم 

 تمدید مهلت ثبت نام مشاغل 
آسیب دیده از کرونا در کرمان

استاندار کرمان:

مطالبه جدی کرمان، توجه ویژه وزارت بهداشت به واکسیناسیون است

علیرضا حائری زاده ســرویس استان ها //معاون فنى مرکز بهداشت استان یزد گفت: زوج های 
جوان یزدی که از اول ذی الحجه به مراکز مشــاوره مراجعه مى کنند، واکسن کرونا دریافت مى 

کنند. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ دکتر محمدرضا شریفی در این باره گفت: به منظور تشویق سنت حسنه ازدواج 
جوانان و با موافقت معاونت بهداشــتی دانشگاه علوم پزشکی یزد، برای زوجین جوانی که از تاریخ  21 
تیرماه ) اول ذی الحجه( ازدواج کرده اند، واکســن کرونا تزریق خواهد شد.وی ادامه داد: این افراد جهت 
انجام آزمایش ها و کلاس های قبل از ازدواج با در دست داشتن معرفی نامه محضر باید به مراکز مشاوره 
تحت پوشش دانشــگاه علوم پزشکی یزد مراجعه کنند و در صورت تمایل جهت دریافت واکسن کرونا 
 به مراکز واکسیناســیون کرونا معرفی خواهند شد.معاون فنی مرکز بهداشت استان در پایان تصریح کرد: 
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۶۴ ۶۰۰۰۰ ۳۰۵ ۳۲ ۶۰ ۱۴۰۰ هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک  قشم تصرفات مالکانه بلامعارض 
 متقاضی آقای محمد عمر حسینی فرزند یوسف بشماره شناسنامه 
 ۱ صادره از قشم  در ششدانگ عرصه یک قطعه کارگاه به مساحت 
۷۹/ ۸۳۶ متر مربع برابر سند شماره ۴۷۳ ۲۸  مورخ ۱/ ۹/ ۱۳۵۲ تنظیمی 
دفتر اسناد رسمی شش رفسنجان واقع در طولا) مالک اولیه سید یوسف 

حسینی رمکانی( محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
 آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو  ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم  نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد . ۱۲۲ /۱۴۰۰ م /الف
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۲/ ۴ /۱۴۰۰  - تاریخ انتشار نوبت دوم: ۲۸/ ۴/ ۱۴۰۰ 

محمد آرامش -   رئیس ثبت اسناد و املاک قشم

کلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  هیئت موضوع قانون تعیین ت

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

مفقودي نوبت اول
سند مالکیت وکارت شناسایی  خودرو سواری استیشن کادیلاک  پلاک 
56147 قشم شخصی  مالک مرتضی محمودی  شماره شاسی خودرو 

1GYFK638X8R123105 شماره موتور68R123105 مدل 
2008 رنگ نقره ای  مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد



حضرت محمد )ص( : ارزنده ترین زیور انسان آرامش توأم با ایمان است
) روضه بحار ج 1 ص 112(

ثواب انتشار حدیث روز تقدیم به : 
بنیانگذار روزنامه دریا

زنده یاد حاج ایوب دبیری نژاد

دوشنبه 28 تیر 1400
8 ذی الحجه 1442
سال بیستم شماره 3654

روزنامه منطقه جنوب کشور

آئین نامه اخلاق حرفه ای روزنامه دريا
روزنامه نگار موظف است ضمن دفاع از آزادی خبر و تفسیر و 
انتقاد، اسرار حرفه ای خود را حفظ کند و از افشای اطلاعات و 
اخباری که به صورت محرمانه به دست می آورد به جز مواردی 

که با حکم دادگاه مشخص می شود، خودداری کند.

نمایندگي استانها:
جنوب سیستان و  بلوچستان  شهریار سروش 09158453646         
کرمان  آرزو توکلی چترودی            034-91019101     
کهگیلویه و بویراحمد  علیزاده             09173413270  
یزد       علیرضا حائری زاده             09334053156          
فارس عزیزاله قهرمانی                     09171140997   
خوزستان  حسن سیلاوی                 09362706723
بوشهر      مهران سلطانی نژاد           09211487009

سرویس شهرستانها : سعیده دبیری نژاد
سرویس جنوب کشور: امین زارعی

سرویس اجتماعی و حوادث: علی زارعی

روزنامه  سیاسی ، اجتماعی ، فرهنگی ، ورزشی  
گستره توزیع : منطقه جنوب کشور

مدیر مسئول و صاحب امتیاز : یعقوب دبیری نژاد 

 بوشهر، خوزستان، سیستان و بلوچستان، 
فارس،کرمان،کهگیلویه و بویر احمد، هرمزگان، یزد

تلفن : 32243734-32246384 -32222793 
 32222635    نمابر:32246600

دفتر : بندرعباس - بلوار امام خمینی )ره( -  سه راه دلگشا 
برج نیلوفر - ورودی غربی-طبقه پنجم - واحد 23

daryanews_bnd@yahoo.com : پست الکترونیکی

چاپ مهدوی کرمان تلفن: 32134838 - 034

سردبیر : سمیه هاشمی پور 
دارای ضریب کیفی 45 و رتبه ششم

 در میان روزنامه های منطقه ای کشور

daryanews.ir : اینستاگرام

علی زارعی/دریا 
daryaz           @gmail.com1359

گروه گزارش// نماینده ولى فقیه در هرمزگان 
گفت: انتظار دارم نمایندگان مجلس و استاندار 
از پرداخت مالیات حقه هرمزگان در ســایر 

استان ها جلوگیری کنند .
   نماینده ولی فقیه در اســتان در دیدار با مدیرکل 
و معاونان و کارکنان اداره کل امورمالیاتی هرمزگان 
 به مناسبت هفته فرهنگ مالیاتی گفت: نامگذاری 
هفته ها فرصتی مناســب برای محاسبه وارزیابی 
 عملکرد دســتگاه ها توســط خودشــان است. 
عبادی زاده بــا قدردانی از تلاش های مدیرکل و 
کارکنان امورمالیاتی هرمــزگان به عنوان یکی از 
دســتگاه های مهم اقتصادی استان و کشور گفت: 
»مریدی« مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان مدیری 
دغدغه مند و با نگاه مثبت به موضوع درآمدهای 
استان است و به همین دلیل نیز درآمدهای استان در 
حوزه های مختلف رشد بالای صددرصدی دارد 
و در تخصیص اعتبارات استان در شرایط مناسبی 

قرار داریم. وی گفت: در دنیای امروز مطمئن ترین 
درآمدهای کشــور، درآمد حاصل از مالیات است 
و هر کشــوری که به منابع دیگری متکی باشــد، 
اقتصادش دچار بحران می شود. عبادی زاده تاکید 
کرد: درآمدهای ملی را بایستی به مالیات گره بزنیم. 
وی با انتقاد از اینکه درآمدهای مالیاتی کشورمان 
قابل مقایســه با درآمدهای مالیاتی سایر کشورها 
نیســت؛ اظهار داشت بایســتی فرهنگ مالیاتی 
توسط نخبگان، رســانه ها، روحانیون و خطبا و 
حتی در کتاب های درسی در کشور نهادینه شود 
و همگان با این تکلیف اجتماعی بایســتی بخوبی 
آشنا شــوند. نماینده ولی فقیه در استان تصریح 
کرد: در سایر کشورها مردم برای تمامی مصارف 
مالیات پرداخت می کنند که در سیاستگذاری ها 
در کشورمان باید به این بخش توجه بیشتری شود. 
وی گفت: مالیات ها باید  متناسب با درآمدهای ملی 
افزایش یابد. امام جمعه بندرعباس گفت: مالیات 
حق مردم و حاکمیت است تا کشور را بخوبی اداره 
کنند. عبادی زاده افزود: فرهنگ مالیات در کشور 
جایگاه مناسبی ندارد و فرار مالیاتی داریم که برخی 

آنرا پسندیده و زرنگی قلمداد می کنند که بایستی 
فرارهای مالیاتی شناسایی و با آنها برخورد شود تا 
عدالت در اخذ مالیات نیز محقق شود و فرار مالیاتی 
بایستی به صفر یا حداقل میزان برسد. عبادی زاده 
گفت: بخشــی از وصول مالیات بایستی از بخش 
فرارهای مالیاتی محقق شود. وی گفت:  چرخ تولید 
واقتصاد با پرداخت مالیات می چرخد. وی با اظهار 
نگرانی از فرارهای مالیاتی و پرداخت مالیات صنایع 
 و واحدهای تولیدی فعال در هرمزگان در ســایر 
اســتان های کشــور و تهران؛ خواستار پیگیری 
نمایندگان مجلس و استاندار در جهت تحقق پرداخت 

مالیات حقه در استان شد. عبادی زاده گفت: نباید 
 سهم استان از این صنایع فقط آلایندگی، ترافیک، 
 گرانی مســکن و تورم باشــد وبه مسئولیت های

 اجتماعی شــان هم بایســتی عمل کنند.نماینده 
ولــی فقیه در اســتان افزایش مالیات را نشــانه 
افزایش رونق تولید و ثبات اقتصادی  در اســتان 
خوانــد  و گفــت: وضعیت تولید در ســه ماهه 
 اخیر در اســتان رشــد داشته اســت. وی گفت: 
تحریــم های ظالمانه دشــمنان ســبب خیز در 
اقتصادمان و رونق صادرات شده که افزایش نرخ 
ارز باعث ایجاد شــرایط مطلوب برای صادرات 
شده است. وی با گلایه از محدودیت و ممنوعیت 
 در صادرات محصولات کشــاورزی که منجر به 
تلف شدن این محصولات وهدررفت آن می شود، 
اظهار داشت: بایستی تدابیری اندیشیده شود تا مازاد 
محصولات کشاورزی تولید شده هم صادر شود تا 

کشاورزان متضرر نشوند. 
  مالیات ؛ تنها و مطمئن ترین درآمد دولت

 مدیرکل امــور مالیاتی هرمزگان گفت: در جنگ 
اقتصادی فعلی و تحریم های ظالمانه و شــرایط 
کرونایــی، تنهــا و مطمئن ترین درآمــد دولت، 
مالیات است.شــاکر رضا مریدی افزود:مقام معظم 
رهبری تاکید داشــته اند که تهدیدها را بایستی به 
فرصت تبدیل کنیم که بایســتی همــگان در این 
راســتا گام برداریم و این شرایط باعث شده است 

که بهار واحدهای تولیدی را داشــته باشیم که با 
ظرفیت 80تــا 100درصدی در اســتان فعالیت 
دارند.مریــدی گفــت:107 درصــد درآمدهای 
مالیاتی در ســال گذشــته و 100درصد هم در 
ســه ماهه اول امسال در اســتان محقق شد که با 
تلاش همکاران مــان در امور مالیاتی هرمزگان و 
دستگاه های نظارتی و حمایت های نماینده ولی 
 فقیه در اســتان این موفقیت ها را کســب کردیم. 
وی گفت: توانســتیم ۹2 درصد درآمدهای استان 
 رابین دســتگاه هــای درآمدزا  محقــق کنیم که 
سهمیه مان 82 درصد درنظرگرفته شده بود.مدیرکل 
امور مالیاتی هرمزگان اظهارداشت: 116درصد از 
درآمدهای اســتانی را در سال گذشته با رشد ۵0 
درصدی محقق کردیم و همچنیــن 636میلیارد 

تومان بین شهرداری ها و دهیاری های استان در 
سال گذشته توزیع شد که رشد 22درصدی را شاهد 
بودیم.وی میزان استرداد به صادرکنندگان را در سال 
گذشته 770میلیارد تومان با رشد 160 درصدی و 
کســب مقام اول در این حوزه را در کشور توسط 
هرمزگان عنوان کرد. مدیرکل امورمالیاتی هرمزگان 
گفت: در سه ماهه اول امسال نیز 118درصد رشد با 
111درصد وصول درآمد در استان داشتیم.وی گفت: 
در دوماهه اول امسال 2۵0میلیارد تومان استرداد 
 بــه صادرکنندگان با رشــد 31 درصدی داریم.به 
گفته مریدی 160میلیارد تومان بین شهرداری ها 
ودهیاری ها در ســه ماهه اول ســال توزیع شده 
اســت.وی تاکید کرد: کمترین تنش بین اصناف و 

واحدهای تولیدی را در استان داریم.

نماینده ولی فقیه در استان خواستار شد 

نمايندگان و استاندار از پرداخت مالیات هرمزگان در ساير استان ها جلوگیری كنند

  

 

دانش آموزان برتر سال تحصیلی ۱400 - ۱399  دبیرستان دخترانه غیردولتی تسنیم 

هانیه دهمرده
پایه هفتم معدل 19/74

نازنین زهرا سنگرزاده 
پایه نهم  معدل 20

فاطمه حامدی پور
پایه هفتم معدل 19/45

فاطمه بیدکی
 پایه هفتم معدل 19/71

هانیه تاجیک
پایه نهم  معدل 20

الینا جمات زاده
پایه نهم  معدل 19/95

فرناز مرادی 
پایه هفتم معدل20

تینا آب روشن 
پایه نهم  معدل 20

هانیه محمدی
پایه هفتم معدل 20

لعیا آموسی
پایه هفتم معدل20

مبینا نصرتی 
پایه نهم  معدل 20

ژینا شکوه
پایه نهم  معدل 20

دختران عزیزمان
موفقیتتان را تبریک می گوییم ...

هرگز در این نقطه متوقف نشوید ، شما راه طولانی در پیش دارید و قرار است ناممکن ها را ممکن کنید ، به شما افتخار می کنیم . 
فریده دبیری نژاد موسس دبیرستان- مرضیه خوشبخت مدیریت دبیرستان 

آدرس : بندرعباس - بلوار امام خمینی )ره ( - سه راه گمرک - پشت مصلی قدس - روبروی ايران خودرو .

  تلفن تماس : 09393684251 

فاطمه حاجی پور
  پایه هشتم معدل 20

آوا خادمی
 پایه هشتم  معدل 19/81

هانیه زارعی 
پایه هشتم  معدل 19/76

کوثر بایگان
پایه هفتم  معدل 20

صوفیا سلمانی 
پایه هفتم  معدل 20

نگین تاج فیروزه
 پایه نهم  معدل 19/90

ثنا وفائی
 پایه نهم  معدل 19/90

آتریسا کریمی
 پایه نهم  معدل 19/88

یلدا قایق ساز
پایه نهم  معدل 19/95

سوفیا شاهی
 پایه نهم  معدل 19/95

انسیه السادات معصومی
پایه نهم  معدل 19/90

فاطمه فقیه پرشکوهی
 پایه نهم  معدل 19/93

زری شهکرمی نسب
 پایه نهم معدل 19/86

آناهیتا معقولی
پایه نهم معدل 19/81

عارفه افشون
پایه نهم معدل 19/52

فاطمه کمالیان
پایه نهم معدل 19/81

محیا فلاحی 
پایه نهم معدل19/88

زهرا سجودی فر 
پایه نهم معدل 19/83 


